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Fijne vakantie allemaal!

van:IEE
Verzonden: vrijdag 20 december 2019 16:23

Aan:IEEE)<BEKEERo irvvis.n>
Onderwerp: FW: 3e Voortgangsrapportage Werken in de Zorg

Beste allemaal,

Bijgevoegd is de derde voortgangsrapportage van het Actieprogramma Werken in de Zorg die vandaag naar de Tweede Kamer is

gestuurd.
Hartelijk dank voorje bijdrage aan de totstandkoming ervan.

Fijne feestdagen!
Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA

Parnassusplein 5 / 8e etage

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag



To: 5.1.2 IEEE @minvws.nl]
1560013

From: 5.1.2e

Sent: Thur 3/9/2023 2:57:38 PM

Subject: FW: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Received: Thur 3/9/2023 2:57:40 PM

Verzonden: dinsdag 4 augustus 2020 11:13

)Aan:

CC: )

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Top! Dankjewel ©

van:IRNNCAECN)BESET@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 4 augustus 2020 11:12

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Het cijfer in de vorige vgr (4: kwartaal 2018) is achterhaald, omdat instroom een voorlopig cijfer is en het achteraf nog wijzigt.

Momenteel hebben we cijfers tot 4: kwartaal 2019, en dit kunnen we dus mooi als jaarcijfer voor 2019 communiceren. Zie

onderstaand het aangepaste antwoord.

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Hoi,
Zouden jullie ook nog even naar onderstaande willen kijken?

hy alvast.

7

In hoeverre verwacht u dat het aantal zij-instromers zal stijgen, nu door de coronacrisis veel mensen zonder werk zitten in

Verzonden: maandag 3 augustus 2020 15:00

Aan: 4 minvws.nl>



CC:IEEEJEEN minvws.nl>
1560013

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Hoi [EEERN
Zie nog een kleine aanpassing. De cijfers in de vorige voortgangsrapportage gingen tot 2: kwartaal 2019, en de daling was dus in de

eerste 2 kwartalen van 2019.

Groet, 5.1.2e

Van: JERE minvws.nl>

Verzonden: maandag 3 augustus 2020 14:35

Aan: A. @minvws.nl>
CC:

Hoi,

Zijn jullie akkoord met toch nog wat aanpassingen van mijn kant?

or, AED
2

Is de relatief hoge uitstroom van (ic-)verpleegkundigen uit het Radboud MC een uitzondering of zijn de cijfers vergelijkbaar
met andere regio’s in Nederland? In hoeverre wijken deze uitstroomcijfers af van de trend dat de uitstroom voorzichtig

issi i i

0 je?

van:EN
Verzonden: donderdag 30 juli 2020 13:41

Aan: 1. A. invws.nl>

CC:
tii

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Is het zo duidelijker wat het verschil in de soorten uistroom? ©

Zie onderstaand het aangescherpte antwoord.

@minvws.nl>

Groet,

ver:INCE
Verzonden: woensdag 29 juli 2020 17:53

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

@minvws.nl>



1560013

Dankjewe! [EXES en BEER)!

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry.com)
Von:EEE i

Verzonden: 29 jul. 2020 16:24

Naar:
"

5.1.2e H" < 5.1.2e (1
5.1.2e ninvws.nl>;

"

5.1.2e

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Hieronder de input van en mij voor vraag 2, 3 en 7. Het antwoord op vraag 3 hebben in overleg met nog wat

aangepast/aangevuld.

Groet,

Verzonden: woensdag 29 juli 2020 13:53

minvws.nl>;

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Hieronder ook de input van BE3e- mijzelf op vraag 6.

Groeten,

van: IEEE.EEN© minvws.n>
Verzonden: woensdag 29 juli 2020 12:10

@Minvws.nl>;

@minvws.nl>;

@minvws.nl>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Hi!

In het groen mijn aanvulling.
Aangezien zsm ook een beleidsreactie uitgaat tav de BIG-erkenning van de anesthesiemedewerker is het goed om te weten

wanneer de verwachting is dat deze vragen uitgaan. Dan zou het kunnen dat de beantwoording nog aangepast dient te worden.

En heeft iemand voor mij het document van deze vragen. Ik wil daar nl. naar verwijzen in de nota bij de beleidsreactie.

Groet,

van:IEEEXE@ minvws.n)>
Verzonden: woensdag 29 juli 2020 10:30

)

vws.nl>; !

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES



ia
1560013

Zie in roze hieronder mijn antwoorden. Ik heb het nog niet afgestemd metEE. omdat ik er vanuit ga dat het hele pakketje met

definitieve antwoorden nog langs hem gaat voor het de lijn in gaat.

Groeten,

Van: JEEEM @minvws.nl>
Verzonden: maandag 27 juli 2020 15:21

tcc

ACE SCIEN... SEEN@ minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Urgentie: Hoog

DagNEAT.

We hebben een set Kamervragen ontvangen n.a.v. een artikel in de Gelderlander van 18 juli.

Voor de beantwoording ervan vragen we jullie medewerking. Zie hieronder de volledige set plus de verdeling die en

hebben besproken.

Heel graag ontvang ik DEZE WEEK jullie conceptantwoorden.

Dank alvast en groet,

van:IEEEBEE© min vs.i>
Verzonden: maandag 27 juli 2020 09:17

aan:IGEBEE0 inves o>;CECBESETinves i>
Onderwerp: KAMERVRAGEN OVER VAN ALLES

Ha [EIEN on EIEN,

Zie onderstaande kamervragen van de VVD aan SZW en ons. De insteek is heel breed: arbeidsmarkt, opleiden, beroepen en

corona. Zal ik de codrdinatie (laten) doen? Kunnen jullie - 0.a vanwege vakanties - alvast aangeven of onderstaande verdeling
klopt?

croc: ENE

2020214303

(ingezonden 24 juli 2020)
Vragen van de leden Tielen en Regterschot (beiden VVD) aan de ministers van Sociale Zaken en

Werkgelegenheid en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over intensivecare-verpleegkundigen (ic) naar aanleiding van

het artikel in de Gelderlander van 18 juli 2020: ‘Ruim 10 procent ic-verpleegkundigen Radboudumc Nijmegen vertrekt'.

1

Valt niet onder reikwijdte van verzoek

2

Is de relatief hoge uitstroom van (ic-)verpleegkundigen uit het Radboud MC een uitzondering of zijn de cijfers vergelijkbaar
met andere regio’s in Nederland? In hoeverre wijken deze uitstroomcijfers af van de trend dat de uitstroom voorzichtig
begon te dalen, zoals de Commissie Werken in de Zorg eind 2019 rapporteerde? 2



1560013

IEEE (arbeids markt)
3

Kunt u een overzicht geven van de verwachte uitstroom van verpleegkundigen in 2020-2025 in Nederland, uitgesplitst naar

niveau en specialisatie?

IEEE arbeids markt)

VEL EINel [CIMCII CRVETRYT rde=1e

(arbeidsmarkt)

NEUE] le CIAET[eI CRE RETpedo =1

VENER LEE CII CRERYT rade [Te

5.1.2e



VEL CITlo [=] EI[el CAVE RYT=Tde ]=1

ELE elale [ST (=[ANYTo] CRVET R= Pdel-Te

Valt niet onder reikwijdte van verzoek

AEN TEEel le CIE CIT| CRAVE RYTde T=1S

METS = feTals STR TSUTe} (CRVETg RV pd oT=T'S

11

Valt niet onder reikwijdte van verzoek



AE al =) elalo [CTI KW Te | CRE YET do T=

VENIEelET CHR [LER TRYTradeTe

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt |
Afdeling Arbeidsmarkt |
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haa

Tel.: | E-mail minvws.nl |



To: 5.1.20 EEF @minvws.nl]
1560015

From: 5.1.2e )

Sent: Wed 8/12/2020 5:55:56 AM

Subject: FW: Delphi 6027 FW: Kamervragen voor SZW en VWS

Received: Wed 8/12/2020 5:55:00 AM

Beantwoording Kamervraag 2020-07-24 13 05 23.docx

Goedemorgen ERIE,
Bijgaande Kamervragen heb je al gezien en geaccordeerd maar komen nog een keer bij je langs inIEE: n.a.v. telefoontje
gisteren vanAe]is de behandelgang uitgebreid met DGCZ en minMZS zodat de antwoorden ook mede namens MZS

verstuurd gaan worden.

Nou is me zojuist gebleken (SZW attendeerde me daarop) dat bij vraag 12 een stukje tekst dubbel staat. Dus je mag de set in

Marjolein weer retour sturen naar mij. Dan pas ik aan en dan komen ze na correctie weer bij je terug.
Dank, groet,



To:

Cc:

size]
From: )

Sent: Mon 11/1/2021 4:17:29 PM

Subject: RE: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Received: Mon 11/1/2021 4:17:30 PM

Persconferentie QA inspanningen IC Capaciteit [JEXEZlversie middag.docx

. minvws.nl]
1560023

§
mins); IEKECI (ERECI inv. IESE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

@ minvws.nl

ver: EEE EE erinovs i>

Verzonden: maandag 1 november 2021 16:45

@minvws.nl>

cc: J i o>;EIENinv: +;SE
Onderwerp: FW: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Ha

Ik heb maar even wat geknutseld tussen de bedrijven door. Obv cijfers van EE B® size | Uitstroomcijfers zitten er nog
niet in, evt. nog wel toevoegen nav het artikel?

Zie de bijlage. Daarnaast ook het artikel zelf, wat eigenlijk over alles gaat behalve COVID.

graag je reactie op de tweede QA (eerste kun je negeren)!
Groeten

Verzonden: maandag 1 november 2021 16:04

Onderwerp: RE: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Ha,

Nog even uit de laatste monitor van de NZA:

Het gemiddelde percentage ziekteverzuim op de IC onder personeel dat direct zorg levert aan patiénten (inclusief personeel dat

afwezig is door positieve coronatest, quarantaineverplichtingen etc.) is 7.7%. Dit is een toename ten opzichte van vorige maand

(7%). Het verzuim varieert sterk tussen verschillende ROAZ regio’s. De range loopt van 5.4% tot 8.8%.

Groet,

Verzonden: maandag 1 november 2021 16:03

Aan: . SEE ominvws.o>;IEEE)EEE© invws. >;IEEE
@ minvws.nl>

cc: ) EEE minvws.n >;INCE)BEX- invws.o>
Onderwerp: RE: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Hoi EAR:

[@minvws.nl>

In de bijlage

-Verzuimcijfers vernet t/m september



1560023
-Azw data: werknemers, fte, in- en uitstroom. NB dit is in- en uitstroom de sector uit, dus mensen die daadweincuyn

de zorg verlaten. En het is de in- en uitstroom in een jaar (dus elk kwartaal opnieuw wordt er een jaar terug

gekeken).
- Laatste factsheet Regioplus onderzoek

Specifiek voor de ic’s hebben we niet.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

Verzonden: maandag 1 november 2021 15:34

cc p ) SEI © mins.»CE)JEEECIc ins.»
Onderwerp: FW: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Hoi hoi

Ik heb een spoedklus gekregen voor de persco morgen.

Hebben wij voor de tweede vraag nog feiten/cijfers waarmee we hier wat over kunnen melden?

Denk aan:

- Werkgelegenheidsgroei
-Verzuim

- Vertrek (regioplus onderzoek)
Liefst zo specifiek mogelijk voor de ICs? Deadline is krap, ik ben bezig met uitstel, maar lukt het jullie om hier met prioriteit naar

te kijken?
Groeten

Van 5.1.20 ) Eeminvws.nl>
Verzonden: maandag 1 november 2021 15:30

ominvws.nl>;[IEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

lk ga het doorgeven, wanneer verwacht je iets te kunnen aanleveren?

Dan neem ik dat ook mee.

Groeten

Van: JE eminvws n>
Verzonden: maandag 1 november 2021 15:29

@minvws.nl>

2minvws.nl>;[EXEC minvws.nl>

Onderwerp: RE: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

HeERE,
Ik ga ermee aan de slag, maar 16:30 gaan we niet halen, dat voorzie ik nu al. Kunnen we die verwachting al managen?
Groeten

Verzonden: maandag 1 november 2021 15:22

Onderwerp: FW: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Dag RES
Wij moeten voor 16:30 twee vragen beantwoorden voor de persconferentie van morgen:

‘YGommers zegt dat het de politiek valt aan te rekenen dat de IC-capaciteit niet is verhoogd tijdens de coronacrisis (geen

salarisverhoging & geen ‘enthousiasme’). Wat is uw reactie daarop? Wat heeft u dan wél gedaan om de IC-capaciteit te

verhogen?

'¥ Wat vindt u van de stelling (o0.a. in De Telegraaf afgelopen zaterdag) dat er geen overbelasting is van de zorg, maar van

onderbezetting?

Voor de eerste vraag hebben we vanochtend al een soortgelijke QA gemaakt samen met jullie input.

Voor vraag 2 is meer een vraag die vanuit het perspectief van de (beschikbaarheid) van zorgprofessionals wordt geschreven. Of

zien jullie dat anders?

Lukt het jullieom hier een opzet voor te maken?

Ik moet uiterlijk 16:30 de QA’s aanleveren bij parlementair.
Groeten



1560023

CC: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 <Di

Onderwerp: Aanleveren antwoorden voor persconferentie - deadline vandaag 16.30u!

Urgentie: Hoog
Beste collega’s,
Hierbij de Q's ter voorbereiding voor de persconferentie van morgen.

Graag van een antwoord voorzien voor de minister-president en de minister.

Morgenochtend krijg je bericht als er vanuit de DG's een aanvulling gevraagd wordt.

Algemeen en aanpa

Buiten reikwijdte

Maatregelen

Buiten reikwijdte

Samenleving

Buiten reikwijdte

Buiten reikwijdte

Vaccinatie

Buiten reikwijdte

Ziekenhuizen

17. Gommers zegt dat het de politiek valt aan te rekenen dat de IC-capaciteit niet is verhoogd tijdens de coronacrisis (geen
salarisverhoging & geen ‘enthousiasme’). Wat is uw reactie daarop? Wat heeft u dan wél gedaan om de IC-capaciteit te

verhogen? CZ - 5.1.2e

18. Wat vindt u van de stelling (0.a. in De Telegraaf afgelopen zaterdag) dat er geen overbelasting is van de zorg, maar van

onderbezetting? CZ

Buiten reikwijdte

CICHRCIOCIC]



1560023

| Team parlementair PDC-19|
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Programmadirectie Covid-19 |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

| | BEEminvws.nl | www.rijksoverheid.nl |



@minvws.nl]

Subject: RE: concept antwoord vraag 33

Received: Mon 5/30/2022 7:03:00 PM

vragen jaarverslag v33 v3.docx

Ha

Ik heb een zin tussengevoegd, hiermee akkoord? Of liever de oorspronkelijke versie?

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

Verzonden: maandag 30 mei 2022 20:50

Aan:IEEE) BEET @ minvws.nl>
Onderwerp: RE: concept antwoord vraag 33

Ho! IERIE,
Ik kan me voorstellen dat dat even duurde, het is een behoorlijke verzameling aan data!

1560026

Het enige waar ik aan zat te denken, de eerste vraag is of een meerjarig inzicht in de ontwikkeling en planning van medewerkers

ontbreekt. Volgens mij is het antwoord: die is er, alleen staat niet in het jaarverslag.
En is het niet azwstatline.cbs.nl ?

Wat mij betreft akkoord.

van: INSCKE EEN) SEEN ins.»
Verzonden: maandag 30 mei 2022 19:44

Aan:
5.1.26 JEEE© minvws.ni>

Onderwerp: concept antwoord vraag 33

Ho 51.2e¢

Bij deze het concept antwoord op vraag 33. Het duurde even voor ik van alle kanten input had, hopelijk lees je m nog....

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06 512e



To: @minvws.nl]
1560027

Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Mon 5/30/2022 1:34:46 PM

Subject: RE: vragen jaar verslag 59 en 77

Received: Mon 5/30/2022 1:34:47 PM

Oke, akkoord.

Groet,
SEN EIEN) SEE rirVan:

Verzonden: maandag 30 mei 2022 15:33

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: vragen jaar verslag 59 en 77

Holley
Volgens ons zijn er geen recentere cijfers. En cijfers over de in- en uitstroom van IC-verpleegkundigen hebben we toevallig een paar

weken geleden al gevraagd aan het Capaciteitsorgaan (en vorige week nogmaals) maar daar krijgen we geen reactie op.

lk ga er van uit dat we die niet krijgen voor morgen 12 uur.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

@minvws.nl>

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

@ minvws.nl>

CC; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vragen jaar verslag 59 en 77

Ho! INEEIEENN,
Weten we ook iets over de in- en uitstroom van IC verpleegkundigen in de afgelopen 5 jaar? 1k dacht dat we specifiek voor IC

verpleegkundigen ook recentere cijfers hadden (wellicht uit andere bronnen), of is dat niet zo?

Groet,

Verzonden: maandag 30 mei 2022 15:22

Aan: Dminvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: vragen jaar verslag 59 en 77

Ho 5.1.2¢

In de bijlage de conceptantwoorden op de vragen 59 en 77. Hoor graagje reactie.

Groet

51.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

osEXE



To: 5.1.2e IEEE @minvws.nl]
1560029

From: 5.1.2e

Sent: Tue 12/14/2021 11:17:02 AM

Subject: FW: Verzoek mbt dataleveringen obv BlG-registratie aan het CBS

Received: Tue 12/14/2021 11:17:05 AM

Dag HERERN
Ter informatie, zoals net telefonisch toegelicht.
Met vriendelijke groet,

CBS

06 5.1.2e

van:[ENE EXE eminvws.ni>
Verzonden: maandag 13 december 2021 15:48

Onderwerp: RE: Verzoek mbt dataleveringen obv BIG-registratie aan het CBS

Beste

De frequentie van leveren van gegevens is vaak geen probleem. De grote vraag is altijd welke gegevens gevraagd worden en of wij deze mogen/kunnen delen.

Het voorbeeld dat jij noemt m.b.t. de IC-verpleegkundige lijkt al niet haalbaar. In het BlG-register registreren wij enkel artikel 3- en 36a-beroepen waarbij we

een specialisme (wettelijk erkend artikel 14) aantekenen indien van toepassing. IC-verpleegkundige is een specialisatie binnen de verpleegkunde maar is geen

wettelijk erkend specialisme. Dit wordt dan ook niet geregistreerd in het BlG-register en hier kunnen wij geen gegevens over aanleveren. Wellicht dat de V&VN

jullie hier wel mee kan helpen: Kwaliteitsregister Verpleegkundigen en Verzorgenden | V&VN (venvn.nl).
Zoals jezelf ook aangeeft ontvangen jullie jaarlijks een uitgebreid databestand van ons. Als de vraag is of we dit bestand vaker kunnen delen (vier keer per jaar)

zodat jullie beschikken over meer actuele gegevens dan zal ik dat intern bespreken. Als jullie echter behoefte hebben om een specifiek stukje informatie vaker

te ontvangen, dan hoor ik graag welke gegevens jullie dan precies wensen te ontvangen (bv van welke beroepsgroep).
We kunnen ook een telefonisch/digitaal overleg plannen om het verder te bespreken.
Met vriendelijke groet,

512e

LS el BIG

BIG-register

Agentschap CIBG | Uitvoeringsorganisatie van VWS

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Kloosterweg 22 | 6412 CN | Heerlen

Postbus 3175 | 6401 DR | Heerlen

BIG-informatielijn: 070 340 66 00

Vanuit het buitenland: 0031 703406600

info@bigregister.nl

www. bigregister.nl

Twitter: @BIGregister

Aanwezig o 51

Niets ht rondom het BIG-register? Abonneer u op de nieuwsbrief of volg ons op Twitter @BIGregister.

Verzonden: maandag 13 december 2021 14:03

@minvws.nl>

Onderwerp: Verzoek mbt dataleveringen obv BlG-registratie aan het CBS

BesteIEE
Via mijn collega (cc) kreeg ik je contactgegevens. Vanuit mijn rol als projectleider van het project Arbeidsmarkt Zorg en

Welzijn (www.azwstatline.nl) ben ik door de NZa en door onze financier VWS-MEVA benaderd of het CBS een verzoek kan

uitvoeren over arbeidsmobiliteit van een aantal BIG-beroepen met zo actueel mogelijk data, bij voorkeur per kwartaal te

actualiseren. Het gaat dan bijvoorbeeld om data over de instroom in en uitstroom uit de zorg van werknemers met een BIG-

registratie als IC-verpleegkundige. VWS en NZa hebben aangegeven dat zij behoefte hebben aan zo actueel mogelijke inzichten

over in- en uitstroom van dit beroep en mogelijk nog andere beroepen met bevoegdheid vanuit de Wet BIG.

Op dit moment levert het CIBG jaarlijks in januari gegevens uit het BIG-register aan het CBS. Graag zou ik met iemand van het CIBG

willen afstemmen of en onder welke voorwaarden het mogelijk is om vaker leveringen uit het BIG-register te ontvangen, bij
voorkeur elk kwartaal. Hierbij zouden we graag zo goed mogelijk willen aansluiten bij de huidige leveringen en wat wenselijk is voor

de toekomst.

Ik hoor graag met wie ik hierover verder zou mogen afstemmen. Alvast hartelijk dank voor je reactie.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

5.1.2e



1560029
CBS | Henri Faasdreef 312 | Postbus 24500 | 2490 HA Den Haag

m os [ENED | IEEEDM@cbs.0l
Volg statistiekchs op twitter | facebook | instagram

Werkdagen: maandag t/m donderdag, vrijdagochtend

25)
==

—
Voor wat er feitelijk gebeurt



@minvws.ni};[IEEEET @ minvws.ni), IEEE1600305.1.2e 5.1.2e

5.1.2e |} 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e

:

Sent: Tue 12/14/2021 1:02:48 PM

Subject: RE: arbeidsmarktdashboard

Received: Tue 12/14/2021 1:02:49 PM

Helder!

Eens dat dat geen dashboardvraag is. Als RegioPlus er mee eens is dan lijkt het me een verstandig besluit. We goed om nog

eens met PFZW te zitten rondom de ICs en aanverwante functies irt druk op de zorg. Zullen we dat samen oppakken?
Groeten

) JEENeminvws.nl>Van:

Verzonden: dinsdag 14 december 2021 13:13

:

@minvws.nl>;[REI SESE © minvws. n>;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: arbeidsmarktdashboard

Ha

- De behoefte was monitoren hoe het zat met de druk op de zorg. Daarvoor hebben we gebruikt wat er beschikbaar was. Maar

de info die nu in het dashboard zit, is grotendeels te hoog over on de druk op de zorg te kunnen monitoren. Behalve dan

dus verzuim.

-Voor arbeidsmarkstuurinformatie maken we oha gebruik van de AZW data. Die is wat minder actueel dan de PFZW data, maar

biedt wel weer andere voordelen (AZW heeft ook info over de UMC’s, kan koppelen met opleidingsgegevens, met de rest

van de economie). Ook voor het nieuwe programma maken we gebruik van AZW data.

-lk heb het evt stopzetten van dit dashboard afgestemd met [| EEvan RegioPlus, die wil vooral graag de verzuimdata

behouden.

-IC verpleegkundigen: ja, die kan PFZW deels in beeld brengen. UMC’s ontbreken. Ik heb wel wat dat van ze gekregen, zal nog

een aanvullende uitvraag doen. Maar staat mi los van de dashboard-vraag.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

Van: 2 minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 14 december 2021 12:54

Aan: ih 4. @minvws.nl>; INGIGEGEENIEEE o inv. >; TEESE

Onderwerp: RE: arbeidsmarktdashboard

En: het dashboard wordt beheert door de regio’s / RegioPlus. Wat het besluit ook wordt; wel verstandig om dat zorgvuldig af te

stemmen.

Tot slot: is de IC-vpk vraag al onderzocht met PFZW? Wat zij daarop kunnen leveren? Hebben die functies wel beschikbaar in

hun onderliggende database weet ik, moet toch een gedetailleerder beeld mogelijk zijn dat wat we nu hebben (namelijk niets).
Toch eens serieus naar kijken, als die behoefte groot is?

Van:

Verzonden: dinsdag 14 december 2021 12:51

Aan: EEN© minvws.nl>;IEE)EXE© ninvvs.o)>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: arbeidsmarktdashboard

Ik weet niet waar de behoefte van de Kamer vandaan kwam, vandaar dat ik geen goed antwoord heb. En stel je voor, we laten ooit

de pandemie achter ons, is het dan relevante sturingsinformatie? Bijvoorbeeld voor het nieuwe programma?
Dat zijn twee vragen die ik wel kan stellen, maar niet kan beantwoorden. Maar misschien helpen die ook?

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

® +31 6 ECAR



1560030
@ minvws.nl

Verzonden: dinsdag 14 december 2021 12:28

minvws.nl>

Onderwerp: arbeidsmarktdashboard

Hoi allen

Halverwege vorig jaar is er een arbeidsmarktdashboard opgezet. Dat was een toezegging van de minister aan de Tweede kamer,

ivm corona en druk op het zorgpersoneel.

In dat arbeidsmarktdashboard zitten PFZW data (werknemers, fte, in- en uitstroom, ORT, aandeel oproepkrachten), ABP data (wn
en fte in de UMC’s) en Vernetdata (verzuim), naar veiligheidsregio en branche. Deze worden maandelijks geactualiseerd. Daarnaast

maken we een maandelijkse factsheet over deze data.

De vraag is of dit dashboard op dit moment veel toegevoegde waarde heeft. In de praktijk blijkt er vooral gekeken te worden naar

verzuim. En er is grote behoefte aan data over uitstroom ic-verpleegkundigen, maar die zitten dus niet in het dashboard (@EE:
die gaan we trouwens ook niet krijgen van het CBS, blijkt toch niet mogelijk).

Mijn voorstel is om alleen nog de Vernetcijfers op te nemen in het dashboard en de factsheet te beperken tot verzuimdata. Het

scheelt maandelijkse leveringen van PFZW en ABP, scheelt een stuk in het inlezen van de data door de partij die het dashboard

beheert, en het scheelt in het maken van de factheet.

Ik hoor graag of jullie het hier mee eens zijn. En zo ja, wat dan de route is gezien het een toezegging was van de minister.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeldsmarkt

os{EEE



ro

[EEarin i;IEREE obs
1560033

From:

Sent: Fri 12/10/2021 6:35:25 PM

Subject: Fwd: RE: In-en uitstroom cijfers |C-verpleegkundigen

Received: Fri 12/10/2021 6:35:29 PM

Beste enBEA. misschien zijn de enquétes van het capaciteitsorgaan ook nog een waardevolle aanvulling voor

jullie! Ook omdat hier de pnil ook mzitten.

Onderstaande reactie op mijn vragen ontving ik vanmiddag. Deze gegevens zijn overigens niet een vervanging voor de cbs

data en ook niet actueler.

Groet EARL

Verzonden vanuit Workspace ONE Boxer

————— Doorgestuurd bericht ----------

Van: EEE @nzanl>
Datum: 10 december 2021 om 19:26:24 CET

poy
Fwd: RE: In-en uitstroom cijfers IC-verpleegkundigen

Aan: IEEE@nza nl>
Hoi BEES.

a. ons onderzoek heeft gedaan naar de aanleverpatronen van Dis en het bijschatten hiervan - en daarna is

gepromoveerd bij het rivim - stuurde onderstaand antwoord. Hi werkt daar dus, handig om dat contact te hebben!

Het Capaciteitsorgaan heeft cijfers t/m 2020. Rond de zomer komen zij met cijfers over 2021.

Via de CBS route hebben we 2021 ook compleet in april/mei.
Wel een heel interessante aanvulling, omdat zij ook de pnil (niet in loondienst) uitvragen. En naar de verwachtingen voor de

toekomst vragen,

Verzonden vanuit Workspace ONE Boxer

——————— Doorgestuurd bericht ----------

Van: 5.1.2e I (@Capaciteitsorgaan.nl>
Datum: 10 december 2021 om 17:38:03 CET

Onderwerp: RE: In-en witstroom cijfers IC-verpleegkundigen

Aan: (@nza.nl>
Ce: (@Capaciteitsorgaan.nl>

pag ERE,
Leuk je naam weer voorbij te zien komen.

Voor onder andere de IC-verpleegkundige verzamelen we ieder jaar gegevens over aantallen werkzame personen en fte, uitstroom

en een aantal andere variabelen. Dit doen we door middel van een uitvraag onder ziekenhuizen. Bijna alle opleidende ziekenhuizen

vullen hiervoor ieder jaar een korte vragenlijst in.

De laatste afgeronde vragenlijst gaat over de stand van zaken op 31/12/2020. Komende april gaan we een nieuwe uitvraag doen,

waarbij er rond de zomer in principe cijfers beschikbaar zijn over de stand van zaken op 31/12/2021.

Een aantal basis cijfers over de situatie op 31/12/2020 hebben we uitgebracht in een kort persbericht die hier te vinden is:

https://capaciteitsorgaan.nl/persbericht-10-06-2021-capaciteitsorgaan-publiceert-cijfers-over-aantallen-ic-verpleegkundigen-

anesthesiemedewerkers-en-operatieassistenten-per-1-1-2021/

Hieronder de gegevens die we ophalen bij ziekenhuizen ieder jaar voor de IC-verpleegkundigen.

Beschrijving



Aantal FTE gediplomeerden dat bij u werkt (per 31/12)
1560033

Waarvan FTE 'niet in loondienst’ (PNIL)

Aantal FTE moeilijk vervulbare vacatures (per 31/12)

Aantal gediplomeerde personen dat bij u werkt (per

31/12)

Hoeveel personen (die bij u werken) zijn niet in

loondienst (PNIL)?

Het aantal eerstejaars leerlingen dat u dit jaar
MAXIMAAL kan laten starten met de opleiding

Verwachte verandering zorgvraag o.b.v. lokale experts

NIEUW: Verwachte instroom van gediplomeerde
medewerkers van 59 jaar of jonger anders dan uit

opleiding

Aantal FTE werkzame gediplomeerden van 60 jaar en

ouder (per 31/12)

De verwachte uitstroom van gediplomeerde
medewerkers van 59 jaar of jonger

Totale uitstroom in het afgelopen jaar (inclusief

gepensioneerden).

Met vriendelijke groet,

Van: nza.nl>
Verzonden: vrijdag 10 december 2021 11:38

Aan: Info | Capaciteitsorgaan <info@ Capaciteitsorgaan.nl>

Onderwerp: In-en uitstroom cijfers IC-verpleegkundigen

Geachte heer/mevrouw,

De Nederlandse Zorgautoriteit is belast met het toezicht op de toegankelijkheid van zorg. In die hoedanigheid monitoren wij de

gevolgen van de huidige coronapandemie op de toegankelijkheid van de reguliere zorg. Wij verzamelen hiertoe cijfers over

capaciteit, ervaren druk, verwijzingen en productie.

Om beter zicht te krijgen op de arbeidsmobiliteit van met name IC-verpleegkundigen, zijn we op zoek naar cijfers over de in- en

uitstroom van in algemene en academische ziekenhuizen.



560033
Omdat u recentelijk een tussentijds advies heeft gegeven voor het capaciteitsplan vroegen wij ons af of u hiervoor ook receiiens

gegevens hebt verzameld bij ziekenhuizen over de ontwikkeling van aantallen artsen en ( IC-)verpleegkundigen of dat u hiervoor de

door CBS gepubliceerde data t/m 2019 hebt gebruikt.

Zou u ons hierover een toelichting willen geven? Mijn contactgegevens staan hieronder.

Alvast bedankt voor uw moeite,

met vriendelijke groet,

Economisch Medisch Bureau

ocIRE

Nederlandse Zorgautoriteit

info@nza.nl | www.nza.nl

LinkedIn | Twitter

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist aan u is

toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-mailberichten van de

Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden. De NZa aanvaardt geen

aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van

berichten.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist
aan u 1s toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-

mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden.
De NZa aanvaardt geen aansprakelyjkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico’s verbonden aan

het elektronisch verzenden van berichten.



To:

Cc:

From:

Sent: Tue 10/19/2021 12:18:33 PM

Subject: RE: ic-verpleegkundigen

Received: Tue 10/19/2021 12:18:00 PM

Hoi [RES

Volgens mij die met alle czo-verpleegkundige vervolgopleidingen.

Cijfers komen als het goed is in november, maar kan zijn dat het wat uit gaat lopen.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

Verzonden: vrijdag 15 oktober 2021 17:00

Aan:

CC;

Onderwerp: RE: ic-verpleegkundigen
Ho

06

var:IEDEET0 vs.
@ minvws.nl>

@minvws.ni>;CR)IEEE@ minvws.nl>

@minvws.;SEENIEEE minis)
1560034

Zou fijn zijn als ze de data aan kunnen leveren. Welke lijst met CZO opleidingen is aangehouden? Die met alle CZO-opleidingen
of alleen diegene die wij financieren middels een beschikbaarheidbijdrage?

Met vriendelijke groet,

| Beleidsmedewerker

Op welke termijn kunnen we de cijfers dan verwachten?

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

070- EEN | 06HEREZM| Secretariaat 070-3407400

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | 7e etage

Postbus 20350 | 2500EJ | Den Haag
werkzaam op [NEEECENN

Verzonden: donderdag 14 oktober 2021 16:09

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: ic-verpleegkundigen

Hoi BREE

2minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

Ze onderscheiden alleen de ic en de seh verpleegkundigen apart; alle andere gespecialiseerd verpleegkundigen zitten in één groep.

Als definitie van gespecialiseerd is de lijst met czo-opleidingen aangehouden.
Wat ze aan kunnen leveren:

-Aantallen en fte

- Leeftijd en geslacht

-Uitstroom

-Landelijk en naar regio

NB — PFZW beschikt niet over de UMC-data. Dat betekent dat de aantallen van de UMC’s ontbreken.

En dat een gespecialiseerd verpleegkundige die van een algemeen ziekenhuis naar een umc gaat, als uitstroom te boek staat. Vraag

is of er enig beeld is hoe groot die stroom is.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06-IKE



Verzonden: donderdag 14 oktober 2021 16:04

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: ic-verpleegkundigen
HoiIERIE,

Met vriendelijke groet,

| Beleidsmedewerker

@ minvws.nl>

aminvws.n!>;EE minvws n>

Heel graag en als het kan ook voor andere functies! Wat kunnen ze leveren?

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

070JIE| o6-EEEZM Secretariaat 070-3407400

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | 7e etage

Postbus 20350 | 2500EJ | Den Haag
werkzaam opiR FC

Van: 5.1.2e 5.12e | JEM e minvws.ni>
Verzonden: donderdag 14 oktober 2021 14:45

Aan:[IEEEEEE© minvws.nl>
Onderwerp: ic-verpleegkundigen

Hoi ERED

1560034

Even vraagje aan jou: PFZW beschikt over data over werknemers in de zorg. Zij kunnen splitsingen maken naar verschillende

functies, oa ic-verpleegkundigen. Wij hebben tot eind van dit jaar een contract met PFZW, waaronder zij data aan ons kunnen

leveren.

Gezien de huidige discussie over de ic-verpleegkundigen: is er behoefte aan data (aantal ic verpleegkundigen nu tov anderhalf jaar

geleden, uitstroom afgelopen twee jaar etc)?
Zo ja, dan hoor ik het graag.

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

o6-IKE



To: 5.1.2e AE @minvws.nl]
1560035

From: 5.1.2e )

Sent: Tue 5/17/2022 1:50:20 PM

Subject: RE: beantwoording Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg.

Received: Tue 5/17/2022 1:50:21 PM

Kamervragen JA21 (beantwoording) 220517 v3.docx

Hi

lk heb nog een zinnetje toegevoegd over czo flex en instroom. En antwoord op vraag 5 lijkt me primal!

«EE
ven: INGEN IEER EEEM einsn>

Verzonden: dinsdag 17 mei 2022 12:26

aan:IEE)EEE© invws.ni>
Onderwerp: RE: beantwoording Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg.

Ha

Dank voor de snelle reactie.

lk heb het antwoord op vraag 5 wat meer in schrijftaal gezet ipv spreektaal, sluit wat beter aan bij de rest van de antwoorden. Kun

je je vinden in de tekst zoals die er nu in staat?

En bij vraag 4 heb ik nog en vraag over czo flex, kan daar nog iets bij waarom dat de instroom zou verhogen? Bv omdat het

opleidingen toegankelijker maakt?

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

) minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 17 mei 2022 10:47

aan: IEEEDNIN (IEEEDN) <BEXEDM© minvwis.ni>
Onderwerp: RE: beantwoording Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg.

Hi

lk heb er meteen al even naar gekeken, zie mijn aanvullingen in de bijlage.

Gr

Verzonden: dinsdag 17 mei 2022 10:11

Aan:IEE BEE iso EEN) BEC inves.
Onderwerp: FW: beantwoording Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg.

Hoi ERIE en

In de bijlage een voorzet van de beantwoording van kamervragen over gespecialiseerd verpleegkundigen.

@ beiden, zijn jullie akkoord met het antwoord op vraag 4? Of moet dit uitgebreider?

@ kan jij iets zeggen over wat er al gedaan is om de instoom in de FZO-opleidingen te verhogen? En / of iets over CZO-flex,

dat heeft toch ook als doel meer mensen opgeleid te krijgen?

@ kun jij je vinden in het antwoord op vraag 5?

Lukt het jullie om hier deze week op te reageren?
Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06 5.12e



To

[EETEXE arin;EER(EXE g rin.
1560036

From: 5.1.2e )

Sent: Thur 5/12/2022 12:50:15 PM

Subject: RE: schriftelijke vragen

Received: Thur 5/12/2022 12:50:16 PM

vragen tekorten.docx

Hoi

Ik heb nog wat uitgezocht, zie bijlage met de mail en mijn aanvullingen.
lk kan alleen niks vinden over uitstroom cijfers voor gespecialiseerde verpleegkundigen.

Jullie nog ideeén?

EE
var:ICE)SEE© viv.

Verzonden: woensdag 4 mei 2022 13:36

aan: INEEEEDNNIEEDN) <BEEEDN@ minvws.ni>;IEEE)SEXED© minvws.ni>
Onderwerp: RE: schriftelijke vragen

Hoi,

Klopt, tot 2031 hebben we in het prognosemodel cijfers over het verwachte tekort aan gespecialiseerd verpleegkundigen geraamd
door CO. Zie onderstaand een concept antwoord op vraag 3.

Wat betreft vraag 4 weet ik dat er veel te doen is geweest over uitstroom van IC-verpleegkundigen irt corona. Kan me zo

voorstellen dat LNAZ en V&VN daar iets van hebben gevonden. Echter over gespecialiseerd verpleegkundigen breed is me niets

bekend.

Groet,

Van: ) <

Verzonden: dinsdag 3 mei 2022 17:27

aan:[ICES BEEXETEN oinvws..>;IEEE BERET ©invws.nl>

Onderwerp: schriftelijke vragen

We hebben een hele rits vragen gekregen over het aantrekken van zorgexpats als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg.
Er zijn specifieke vragen bij over gespecialiseerd verpleegkundigen waar ik graag jullie input voor vraag, namelijk:
2. Hoe groot is het verwachte tekort aan gespecialiseerde verpleegkundigen in Nederland 2023, 2024, 2025, 2030 en 2040,

rekening houdend met de uitstroom door vergrijzing en / of pensioen?

@ minvws.nl>

3. Wat zijn de exacte uitstroomcijfers van gespecialiseerde verpleegkundigen op landelijk niveau in 2017, 2018, 2019 en 2020

en hoe verhoudt dit zich tot de instroom specifiek in de ziekenhuizen?

4. Wat zeggen Landelijk Netwerk Acute Zorg (LNAZ) en Beroepsvereniging Verzorgenden Verpleegkundigen (V&VN) over de

verhouding tussen instroom en uitstroom van gespecialiseerd zorgpersoneel?
5. Klopt de stelling van het Capaciteitsorgaan dat sinds 2012 het totale aantal IC-verpleegkundigen in Nederland alleen maar is

afgenomen?

@ [EEEZ). weet jij of het Capaciteitsorgaan alle CZO-verpleegkundigen raamt? NB ook als ze maar een deel ramen is het denk ik

de enige info die we hebben over in- en uitstroom, maar dan moeten we er wel bij zetten welke groep het precies betreft. Of heb

jij andere suggesties voor het beantwoorden van vraag 2?

@ EEE, klopt het dat we wel cijfers hebben over verwachte tekorten voor de groep verpleegkundigen die het CapOrg raamt

(behalve dan voor 2040)?
@ beiden, wat te doen met vraag 4? Weten jullie of LNAZ en V&VN daar uitspraken over hebben gedaan? Ik ga zelf ook nog wel

op zoek, maar als jullie toevallig al weten van een uitspraak/artikel oid dan hoor ik het graag.

@ [EEFEN, heb jij beeld bij vraag 5? Heeft VWS een afwijkend beeld van dat van het CapOrg?
RPL, ik spreek jou sowieso vrijdag.
SRIPEN ik bel jou nog wele ven als je weer terug bent van vakantie.

Groet



1560036
8.1.2¢

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

oc EKER



To: 5.1.2 BEE eminves.;IEEEEEE @ minvws ni] 1560037

From: 5.1.2e AE)

Sent: Mon 5/23/2022 3:44.48 PM

Subject: RE: Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de personeelstekorten in

de zorg

Received: Mon 5/23/2022 3:44:00 PM

220523 Kamervragen JA21 (beantwoording) 220523.docx

Ha

Bij deze mijn aanvullingen. Ik vrees dat er iets mis in gegaan in het versiebeheer; een aantal antwoorden van [EREEN was

weggevallen.
Ik heb ze teruggezet, met track changes/een opmerking er bij.

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

var:IEE BSE iveri
Verzonden: maandag 23 mei 2022 16:15

aan:IEE)IEEE© minvws.o >;IEEE)SEEDe minvws.ni>
Onderwerp: FW: Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg

a

Dank hiervoor! EE « heb ook vraag 7 en 22 gekregen van SZW.

lk zieje aanvullingen wel tegemoetIEEE
Groet,

Van: )SEI© minvws.nl>
Verzonden: maandag 23 mei 2022 14:32

aan:IESE)<BEEEDI© minvws.ni>; EEN MBE minvws.n)>
Onderwerp: RE: Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de

personeelstekorten in de zorg

He BERL

lk heb er nog even naar gekeken, zie opmerkingen erbij,

orED

Verzonden: maandag 23 mei 2022 13:26

Aan: @ minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de personeelstekorten in

de zorg

Op basis van onder andere jouw input heb ik de (concept) beantwoording opgesteld over de Kamervragen van het lid Goudzwaard

(JA21) aan de minister voor Langdurige Zorg en Sport vragen gesteld over de pilot om zorgexpats aan te trekken als deel van de

oplossing tegen de personeelstekorten in de zorg.

Zoals besproken leg ik die vandaag voor aan enEE Ik heb alleen nog een paar vragen, voordat ik deze set naar hen

kan sturen. De vragen vind je in kantlijn van het document.

Lukt het jou om hier vandaag nog naar te kijken, dan kan ik ze einde dag naar hen sturen. Alvast dank!

Groet,



@minvws ni; IEEE ERE @minws ni; INNES. ~~ 1560038

IEEEDE @minvws.nil;[IESEEXED @ min vws ni]

To:

(0122)
Cc;

From: )

Sent: Mon 5/23/2022 4:36:26 PM

Subject: Beantwoording Kamervragen JA21 over de pilot om zorgexpats aan te trekken

Received: Mon 5/23/2022 4:36:27 PM

220523 Kamervragen JA21 (beantwoording) 2205238 docx

HaIEE,
Zoals jullie weten heeft het lid Goudzwaard (JA21) aan de minister voor Langdurige Zorg & Sport vragen gesteld over de pilot om

zorgexpats aan te trekken als deel van de oplossing tegen de personeelstekorten in de zorg.

Bijgaand vinden jullie de (concept) beantwoording die zijn opgesteld door [IEEEen mijzelf. De vragen hebben namelijk

raakvlak met alle drie onze afdelingen. Ook heeft SZW input geleverd voor sommige vragen. Hebben jullie nog opmerkingen of

aanvullingen?

Gezien de afstemming met een aantal partijen en ministeries is er al een uitstelbrief verstuurd. Wij hebben nu tot 10 juni om de

beantwoording naar de Kamer te sturen.

Mochten jullie vragen hebben hierover, dan hoor ik het uiteraard graag!

Met vriendelijke groet,

SRS
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
M + 31-6 EEE | minvws.nl



To: 5.1.2 BEE @minvwsnl] 1560041

From: 5.1.2e (EAE)

Sent: Tue 11/30/2021 10:10:06 AM

Subject: RE: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

Received: Tue 11/30/2021 10:10:00 AM

Hoi

Zoiets?

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06 IEEKETI

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 10:42

Aan: IEEE (EEN) EEE mins.n>;IEE) BEER minws.n>
Onderwerp: RE: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

hoi

Dit heb ik gevonden via capaciteitsorgaan, maar helaas heeft dit wel betrekking op 2020 en niet op dit jaar:

Er zijn op basis van de uitvraag geen aanwijzingen dat de uitstroom van IC-verpleegkundigen in 2020 sterk is veranderd door de

toegenomen werkdruk op de IC door de COVID-19 pandemie. Ook voor beroepen als operatieassistenten en

anesthesiemedewerkers, die vorig jaar regelmatig zijn ingezet op de IC, is er in 2020 geen trendbreuk zichtbaar wat betreft

personeelsaantallen.
De algemene conclusie uit de uitvraag van het Capaciteitsorgaan is dat COVID-19 geen invloed heeft gehad op de aantallen IC-

verpleegkundigen, anesthesiemedewerkers en operatieassistenten die werkzaam zijn in de ziekenhuizen. Bij deze conclusie dient

vermeld te worden dat een definitief beeld van de impact van COVID-19 op professionals en ziekenhuizen nog niet te geven is. Zo is

het ziekteverzuim niet uitgevraagd. Het is dus mogelijk dat door ziekteverzuim in de praktijk een lager aantal professionals
beschikbaar is geweest.

20210826 _persbericht-FZ0-2021 DEF-.pdf (capaciteitsorgaan.nl)

Kunnenjullie hier iets mee?

Gr ERED

van: IEEE (EEN) SEEM mins.»
Verzonden: dinsdag 30 november 2021 10:02

Onderwerp: RE: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

HoiBE cc ivm de vraag naar in&uitstroom

In&uitstroom van ic-personeel

Er zijn geen overzicht beschikbaar van de in- en uitstroom van personeel op de IC's. Er zijn wel cijfers beschikbaar over de totale

uitstroom uit de ziekenhuizen en de UMC's. Er wordt hier steeds gekeken naar de uitstroom in een totaal jaar. Deze uitstroom is

gedaald van 60.000 personen in het tweede kwartaal van 2019 naar 56.000 personen in het tweede kwartaal van 2021, zo blijkt uit

AZW cijfers.

@ klopt het dat er geen specifieke cijfers zijn voor ic-personeel?

Redenen uitstroom

Er zijn geen data beschikbaar over de uitstroomredenen specifiek voor IC-personeel. Wel is uit het RegioPlus uitstroomonderzoek

informatie beschikbaar over vertrekredenen van de gehele groep clientgebonden personeel. De belangrijkste vertrekreden voor

personeel in ziekenhuizen (inclusief UMC’s) is loopbaanmogelijkheden, gevolgd door uitdaging in werkzaamheden.

Groet



Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
1560041

Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

@minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 09:18

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatie ermm— (2G) TK

HHoi 2

baliamy; el even de input. Veel is inderdaad al te halen uit eerdere factsheets en QenA’

r

kken voor de IC's.
!

MEVA - [EBLE met CZ? Volgens mij in lijn met de vraag vorig'Y,

itstroom van

personge! op
ae

Is van de

om het per

Ee
Kan

uur

voor 12 uur aanleverer
ht 12bij mij

Onderwerp: RE: UITVRAAG: Nnavv Tiidelijke wet differentiatie Tm————] (2G) TK

Allen,
Er bestaat een uitgebreide fact sheet over in- en uitstroom, die heb ik gisteren nog gereviewd. Kan volgen mij zo de vraag

_._a'
Ministerie van VWS

06- BR FL)

Van: 5.1.2e (AA: )
Datum: dinsdag 30 nov. 2021 8:45 AM

Aa,

linvws.nl>

(@minvws.nl>,

Onderwerp: RE: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatiea (2G) TK



1560041
Goedemorgen

@ enBEA hebben jullie specifieke info voor vraag 47:

-instroom en uitstroom van personeel op paciteitsorgaan?

-is van de uitstroom ook bekend wat de reden is dat mensen uitstroomden? &)

@ allen: Het tweede deel van deze vraag (Wat voor concrete acties zijn er genomen om het personeel te behouden op de IC's? Kan

de Minister ook een analyse geven waarom dat niet is gelukt?) heb ik geen zicht op, vraag is wie wel?

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

@minvw

@minvws.nl>;BEE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

Urgentie: Hoog

Zle de mail van] ERESN Van zojuist. Kunnenjullie dit morgen met voorrang maken en even nagaan wie je wellicht

hierbij nog nodig hebt?

Ik vraag GE om leestijd bij te regelen. Zie ook wat glad aat doen hier onder.

Dank je wel,

Groet,

Directie MEVA

Mimnisterie van VWS

osJIEREDNN
Van: 5.1.2e (@minvws.nl>

Datum: maandag 29 nov. 2021 10:00 PM

Aan: 5.1.2e (@minvws.nl>

Onderwerp: FW: UITVRAAG: Nnavv Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

Zie onderstaande mail met korte deadline. Aan mij is ook in ieder geval 2 vragen (47 en 48) op terrein van

arbeidsmarkt en opleiden toebedeeld zag ik zo snel, maar is breder dan alleen waardering. Kun jij dit bij
collega's uitzetten? -lk zal wel deel over waardering aanleveren.

Gr,

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry.com)

Van:"IE
Verzonden: 29 nov. 2021 20:38



Onderwerp: UITVRAAG: Nnavv Tydelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen 2G) TK

Dag collega’s,

Zojuist is de concept inbreng voor de nnavv van het wetsvoorstel Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) vanuit

de Tweede Kamer binnengekomen. Bijgevoegd vinden jullie de vragen. Hieronder volgt het proces voor de beantwoording. De

vragen gaan over het wetsvoorstel maar raken ook aan andere onderwerpen. Zie de toedeling in de bijlage. Zouden jullie uiterlijk

woensdag 09.00 u de op MT-niveau (en indien nodig interdepartementaal) afgestemde antwoorden aan kunnen leveren? Dit

geldt niet voor de antwoorden die met afgestemd moeten worden, zij leest in een later stadium hierop mee.

Voor de relevante kamerstukken zie: Wijziging van de Wet publieke gezondheid in verbar
id
met differentiatie in

coronatoegangsbewijzen (Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen) | TweedeKamer der Staten-Generaal

MELSIT CY RE(fo) CRVEL RET pdeTo1

Groeten,
1.2e

Jurist Bezwaar en Beroep

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Cluster Bezwaar en Beroep

Rijnstraat 50 | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Ik ben beperkt bereikbaar op |IIGIGNGNEENEEEE



To: 0

invws

nl] 3 ) IEEETI @minvws.nil, INIESECSNN 1560042

EEE)
g

1. A. @minvwsnl
Cc: ak hi @minvws.nl]
From: )

Sent: Tue 11/2/2021 12:50:15 PM

Subject: RE: Oppenstaande Q's

Received: Tue 11/2/2021 12:50:17 PM

Bedankt! Als er inderdaad geen specifieke cijfers zijn, dan houden we het op de gele tekst.

Groeten |EEEEY
van:[IEEE EEE @ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 2 november 2021 13:30

)SEEims; IEEE
@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oppenstaande Q's

Specifieke cijfers voor de IC zijn er niet. Deze vraag kwam gisteren ook langs: we hebben toen gekeken naar wat wel mogelijk
was, en daar kwam dit uit (zit in de set voor de persco). Met name het gele deel is relevant voor jouw vraag. Daar voor nu bij
laten?

3. Q: Wat vindt u van de stelling dat er geen sprake is van overbelasting van de zorg, maar van onderbezetting in

de zorg?



vrSEEEY) EEE vs.
1560042

Verzonden: dinsdag 2 november 2021 13:22

Aan: D

:
(EEE) SEE inv»;IEEE.

@minvws.nl>

CC:

Onderwerp: RE: Oppenstaande Q's

Dag ERE
lk heb nog even navraag gedaan bij parlementair, maar het gaat inderdaad specifiek over de IC's

Veranderd de beantwoording hiermee?

Groeten

Verzonden: dinsdag 2 november 2021 13:02

Aan: tL -

. JEEE @ minvws.ni>;
B..28

(5.12eJ
Dminvws.nl>

@ minvws.nl>

CC: @D minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oppenstaande Q's

Akkoord

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

@ minvws.nl

van: IIEESRIEEDN IEE minvws.n)>
Verzonden: dinsdag 2 november 2021 12:58

EE) SEE cvs;ECE
@ minvws.nl>

) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oppenstaande Q's

Ha

Korte antwoord: dat weten we niet.

Zie de bijlage voor een Q&A.

lk begreep dat |EEER de Q&A’s moet accorderen dus heb haar in de cc gezet.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

@minvws.nl>

)SEES@ minvws.n1>;IES) SEEM minvws.ni>
Onderwerp: RE: Oppenstaande Q's

Is
dj iff

e ICs? Of breder in de hele zorg?
kunnen jullie verder helpen?

BE minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 2 november 2021 12:39



CC: minvws.nl>

Onderwerp: FW: Oppenstaande Q's

Dag REM =n ENED
Toch weer een uitvraag voor een nieuwe QA.

Y Hoeveel verpleegkundigen zijn er vertrokken en bhijgekomen? CZ

Zouden jullie hier nog een antwoord op kunnen maken?

Groeten

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 <DienstpostbusTeamParlementairPDC-19@minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 2 november 2021 12:15

san: JERE rious.IESE JKR ninovs.i
CL

CR Bd) )

minvws.nl>

Onderwerp: Oppenstaande Q's

Dag collega’s,

Wij hebben onderstaande Q's van de minister ontvangen. Zouden jullie hier een antwoord op kunnen maken en deze voor 15:00

willen aanleveren? Alvast bedankt!

V Hoeveel verpleegkundigen zijn er vertrokken en bijgekomen? CZ

VY Verloop golf irt grenswaarden: wat zijn de onzekerheidsmarges? Hoe zit het irt de grenswaarden? Dashboard

VY Een stukje over medicamenteuze behandeling Innovatieve behandelingen
Met vriendelijke groet,
0

512e

Beleidsmedewerker team Reizen & team Parlementair

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie COVID-19

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 EJ DEN HAAG

E minvus.ni | MERE



@minvws ni; EEE IEEE @ invws ni]
1560043

To:

From: )

Sent: Tue 11/30/2021 11:22:39 AM

Subject: RE: vraag 46 en 47

Received: Tue 11/30/2021 11:22:00 AM

30112021 rapport Analyse [C-verpleegkundigen en anesthesisten v1.2.docx

Vraag 46 47 en 104(11.37 uur)EfBfiocx

lk heb de tekst aangepast en er ook iets bijgezet over de PFZW cijfers. Zie de bijlage.

@ voor jou ook het pfzw-rapport — VERTROUWELIJK.

Punt is dat pfzw niet over info over alle zkh beschikt en ook niet over de umc’s. vandaar dat ik geen harde cijfers heb genoemd.

104 ga ik zo naar kijken.

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

Van: )JE @ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 30 november 2021 12:06

Aan:ECC EERJEEEe minvws.ni>;IEEE)<BEEESI© minvws.ni>
Onderwerp: RE: vraag 46 en 47

Hoi

IEREHDank voorje tekstje. Ik heb nog een aantal vragen kan je daarna kijken? En naar 104? Volgens mij moet die laatste heel simpel
zijn.

Groet,
= Be.

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 11:52

aan:IEE)BEE© inves o>;IEEEEEE© winvws n>
Onderwerp: RE: vraag 46 en 47

Ha

De tekst voor uitstroom: ik heb voor nu op ofzw in gesprek zijn.genomen dat we met

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

) minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 11:33

Aan:IEEEDNN BERET inves o>; IEESRIEEEDN) EEE minvws.ni>
Onderwerp: RE: vraag 46 en 47

Ja wel fijn als we er iets over kunnen zeggen!
lk heb het stukje over opleidingen gecheckt en aangevuld. Vul jij het dan aan met de uitstroomBEEN:
En ik kijk graag mee met de data en of er op zo’n korte termijn iets over kunnen zeggen

|

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 11:30

Aer: IEEE (EEN)IEEEc inv.»EEE) EEE ivi.
Onderwerp: RE: vraag 46 en 47

Lijkt me een goed voorstel. Dankjewel voor het navragen.

Groet,

EENEENe minvws.nl>Van:

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 11:27

Aan:IESE)ESEDNNo inv. >;EEE)<BEXETN© minvws.n>
Onderwerp: RE: vraag 46 en 47

Ha



1560043
Om het ingewikkelder te maken: PFZW kan inmiddels voor een deel van hun populatie functies onderscheiden. lk heb hen c<i

tijdje geleden gevraagd om cijfers over ic-verpleegkundigen (standcijfes en in- en uitstroom) maar de data nog niet gekregen. Had

ze net aan de telefoon, ik krijg de data tussen nu en een uur. Dat is vrij kort dag om er nog chocola van te maken, omdat er

waarschijnlijk mitsen en maren aan zullen zitten (definitiekwesties, ontbreken UMC’s).
Echter: de NVZ heeft deze cijfers al wel van PFZW gekregen. Twee opties:

- Als de data van PFZW bruikbaar zijn, de cijfers meenemen in ons antwoord.

- Als het tijd kost om de data goed te doorgronden, de tekst opnemen dat we in gesprek zijn met PFZW over data.

Hoe zien jullie dat?
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

) SEES eminvws.nl>Van:

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 11:07

aan:[EENSEEN - inves o>; IERIE SEEN© minvws n>
Onderwerp: vraag 46 en 47

Ho!

IEEREEIN,
=n [EXETS,

Ik heb even de stukjes onder elkaar gezet. Graag wil ik een zo concreet mogelijk stukje van jullie samen..

Lukt dat?

Groet, IENEDN

| Senior beleidsmedewerker Beroepen |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Macro-Economische \/raagstukken en Arbeidsmarkt |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |



@minvws.nlj;
@minvws.nl]

:
A. )

Sent: Tue 11/30/2021 1:31:33 PM

Subject: RE: Svp akkoord: beantwoording TK vragen
- Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

Received: Tue 11/30/2021 1:31:34 PM

Vraag 46 47 en 104 14.25 uur.docx

Dag allen,
Dat is dit de laatste versie. [JBleg jij deze voor aan [FfEEY? Waarbij je aangeeft dat IE akkoord is? Dankjewel!

Groet, NENERN
van:INEECSECN)MCEED@ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 14:12

EEE SEE iv IE EE

Onderwerp: RE: Svp akkoord: beantwoording TK vragen
- Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

@ minvws.nl

ominuws.ol>; INEKEC (EEE)

Onderwerp: Svp akkoord: beantwoording TK vragen
- Tijdelijke wet differentiatie coronatoegangsbewijzen (2G) TK

Hoi [EXEL
Hierbij de beantwoording van de vragen 46, 47 en 104.

Op beleidsniveau afgestemd met CZ. Zij leggen alles voor MT CZ eind van de dag.
Graag hoor ik of jij akkoord bent?

Groet, ERNE

1560044

| Senior beleidsmedewerker Beroepen |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

re. INCE ==: IEEE minsal |



-”
1560045

From:

Sent: Fri 12/17/2021 3:50:10 PM

Subject: FW: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Received: Fri 12/17/2021 3:50:00 PM

@minvws.nl]

Hoi [FERRE

Ter info ook voor jou, nav gesprek met PFZW over ic-verpleegkundigen.
Als nieuwe overeenkomst rond is hier nog een keer goed naar kijken samen met PFZW denk ik.

Groet

51.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06-

EERVan:

Verzonden: vrijdag 17 december 2021 16:38

Aan: 5.1.2e JE enzanl>

Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Hoi ERED
lk sprak vanochtend PFZW. Het in kaart brengen van de uitstroom de sector uit is lastig. Dat heeft er mee te maken dat de groep

ziekenhuizen die de ic-verpleegkundigen apart onderscheid in de data, niet consistent is. PFZW moet dus elk kwartaal bijschatten.

Dat gaat nog wel als er sprake is van enig volume, maar als er uitgesplitst moet worden wordt het al snel lastiger.

Hun advies: kijk naar de omvang van de groep ic-vpk die aanwezig is (krimpt dit).
Die cijfers heb ik dus, maar PFZW heeft een vrij strikt databeleid en moet intern gaan kijken of we deze data kunnen delen. Dat

gaan ze nu na.

Wordt vervolgd.

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

Van size)
Verzonden: donderdag 16 december 2021 17:53

Aan: EE @nza.nl>
Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Hol RIE
Ja, dat is inderdaad jammer.

Het spoor van de schadelastverzekeraars heb ik niet geprobeerd, ik weet ook niet of zij over functie informatie beschikken.

Ik heb inmiddels data van pfzw, echter zij tellen mobiliteit tussen ziekenhuizen ook als uitstroom. lk ga hen vragen om cijfers over

uitstroom de sector uit en instroom van buiten de sector naar binnen.

En zal hen ook vragen of we deze cijfers mogen delen.

Wordt vervolgd!
Met vriendelijke groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

0s
Van: EEdenzan

Verzonden: donderdag 16 december 2021 14:32

aan: IEEEDI(IEEEDN) <BEEEDM© minvws ni>
Onderwerp: FW: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

pag INCRE
Helaas is ons spoor naar in-en uitstroom IC verpleegkundigen doodgelopen.
Ik kreeg inderdaad de bevestiging:
“Dit klopt de BIG heeft twee registers voor verpleegkundigen: een voor verpleegkundigen (mob-hbo,met of zonder

specialisme) en een voor verpleegkundig specialisten (dit zijn master opgeleide verpleegkundigen met zelfstandige

behandelbevoegdheden —taakherschikking met artsen). Dus helaas hebben hier idd niets aan.”

En nog de suggestie om te kijken naar verzekeraars (schadelast verzekeraars die uitval van ziekenhuis personeel

vergoeden.
Denk je dat we daar nog iets mee kunnen? Heb jij dat spoor toevallig ook gevolgd?



1560045
Het lijkt mij niet erg waarschijnlijk als er dus geen basisregistratie is van typen verpleegkundigen, maar je weet he (7.220

Mijn voorlopige conclusie is dat we pas in juni horen van het Capaciteitsorgaan hoe de uitstroom was in 2021. Probeer jij
ondertussen ook nog cijfers te persen uit PFZW?

Met

cli
groet,

Economisch Medisch Bureau

Verzonden: dinsdag 14 december 2021 12:55

Aan: 5.1.2e ( 51.2e )¥ minvws.nl>; [TERE < nza.nl>

Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Dag [IEXEDM -- ERED)
Na afstemming met onze CIBG contactpersoon bleek dat in de BIG-data die wij ontvangen geen uitsplitsing is naar IC-

verpleegkundige. Ik had dit vooraf uitgevraagd bij mijn collega’s die de statistieken maken op basis van de data die wij ontvangen

uit het BIG-register, maar zij gingen er ten onrechte van uit dat het verpleegkundig specialisme intensieve zorg hetzelfde is als IC-

verpleegkundige. CIBG heeft nog verhelderd dat zij in het BIG-register enkel artikel 3- en 36a-beroepen registreren waarbij zij een

specialisme (wettelijk erkend artikel 14) aantekenen indien van toepassing. IC-verpleegkundige is een specialisatie binnen de

verpleegkunde maar is geen wettelijk erkend specialisme. Erg vervelend dat ik nu moet melden dat het CBS dus niet beschikt over

deze data, mijn oprechte excuses voor het ongemak.
Mocht er nu behoefte zijn aan algemenere cijfers over BIG geregistreerde werknemers in bepaalde branches in zorg en welzijn, of

specifieke beroepen die wel zijn opgenomen in de CBS data, dan zou het CBS wel iets kunnen betekenen. CIBG heeft wel

aangegeven dat vaker leveren dan jaarlijks bespreekbaar is. Voor de actuele behoefte zal dan toch naar andere bronnen moeten

worden gekeken zoals PFZW of het Capaciteitsorgaan.

Nogmaals excuses voor het ongemak en ik hoop in ieder geval hiermee helderheid te hebben verschaft.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Projectleider
CBS | Henri Faasdreef 312 | Postbus 24500 | 2490 HA Den Haag

M | IEE ecbs.nl
Volg statistiekcbs op twitter | facebook | instagram

Werkdagen: maandag t/m donderdag, vrijdagochtend

Voor wat er feitelijk gebeurt
ver:ICE

Verzonden: vrijdag 10 december 2021 11:41

minvws.nl>

Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

pag ERED on ERED)
lk ga hier achteraan bij onze CIBG contactpersoon. Zodra ik meer weet informeer ik jullie.
Met vriendelijke groet,

Projectleider
CBS | Henri Faasdreef 312 | Postbus 24500 | 2490 HA Den Haag

| EEE ec:
Volg statistiekchs op twitter | facebook | instagram

Werkdagen: maandag t/m donderdag, vrijdagochtend

25)
=

—
Voor wat er feitelijk gebeurt



van: IEEE (EEN)BEEN0 minvws.ol>
1560045

Verzonden: vrijdag 10 december 2021 11:30

cbs.nl>

Ry
aL RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

(cc CHER)
en ik hebben het net even over de IC-verpleegkundigen gehad. Kun jij bij het CIBG navragen of het inderdaad mogelijk is om

elk kwartaal een levering aan jullie doen? Richting CIBG kun je aangeven dat zowel NZa als VWS graag zo actueel mogelijk zicht

hebben op in- en uitstroom van deze groep. En ook goed om van tevoren te weten of daar kosten aan zijn verbonden.

Mocht het lastig zijn om meer leveringen van het CIBG te krijgen dan zal ik kijken of we vanuit VWS daar nog iets in kunnen doen.

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06-8

Verzonden: donderdag 9 december 2021 13:01

Aan: 5.1.2e SE)<BEEEMe minvws.ni>
Onderwerp: FW: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

HoiIEEERI.
Aanvullend op ons telefoongesprek net, even nagevraagd: CIBG houdt het register in real time bij, dus praktisch gezien zou het

inderdaad mogelijk moeten zijn om bij een nieuwe Polis-kwartaal ook een recente CIBG uitdraai van het BIG-register te kunnen

opvragen en dus elk kwartaal over recente BIG gegevens te kunnen beschikken. Wij hebben op dit moment een

leveringsovereenkomst met het CIBG dat zij jaarlijks in januari dit moeten leveren aan het CBS, dus daar zouden we dan nog wel -

wellicht met VWS - naar moeten kijken of hier iets anders mogelijk is.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

CBS

M 5.1.2e

var:ECC
Verzonden: woensdag 8 december 2021 15:30

Onderwerp: FW: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Ter informatie

Verzonden: woensdag 8 december 2021 15:25

aan:IEE)BEENcbs n>
Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

BesteBEa
Heel erg bedankt voor al je uitzoekwerk!

We willen heel graag een verzoek gaan doen aan CBS.

Nog 2 korte vragen:
-Wat is precies de Polisadministratie? en

-Zouden we het verzoek ook voor een aantal kwartalen kunnen doen? Dus periodiek (tot het moment dat de tabel

vanuit het pensioenfonds is opgebouwd?)
Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Economisch Medisch Bureau

IEE | &: EBena.
Verzonden: dinsdag 7 december 2021 18:51

Aan: A. A. @nza.nl>

cc: ) SEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

BesteBE
Zoals besproken in ons telefoongesprek maandag geef ik hieronder aan wat het CBS zou kunnen betekenen als de Nederlandse

Zorgautoriteit een verzoek zou doen aan het CBS. Het duurde iets langer omdat ik bij onze BIG-specialisten nog wat vragen had

uitgezet. In mijn eerdere mail hieronder had ik al aangegeven wat er nu beschikbaar is bij het CBS. In maart krijgen de huidige
tabellen met BIG-informatie een update bij het CBS, het gaat dan om deze tabellen: StatLine - Datasets via thema (cbs.nl). De tabel



1560045
t/m 2019 met mobiliteit waar ik naar linkte hieronder wordt niet automatisch herhaald, dit omdat het een maatwerkverzocn was

van het Nivel.

Van het CIBG ontvangen wij begin januari BIG-gegevens over 2020 en 2021. Door een koppeling met de Polisadministratie kunnen

we instroom en uitstroom van IC-verpleegkundigen in loondienst (dus alleen werknemers) in beeld brengen voor de eerste drie

kwartalen van 2021. Vanaf begin januari komt Q3 2021 van de Polisadministratie nl. binnen en dat is in februari geschikt voor

analyse. Voor de volledigheid: het gaat dan voor instroom om IC-verpleegkundige werknemers in ziekenhuizen en UMC's die op het

peilmoment in deze branches als werknemer werkten niet op het peilmoment-1. Voor uitstroom gaat het om werknemers die op

peilmoment niet werkten als werknemer in ziekenhuis of UMC en op peilmoment-1 wel, oftewel de groep “verlaat

UMC/ziekenhuis”. Regionale splitsing is mogelijk, maar alleen naar woonregio, niet werkregio. Gezien de aantallen zal het niet op

een lager niveau kunnen dan provincie is onze verwachting. Dat geldt ook voor leeftijdscategorieén. Bij regiocijfers is het nog van

belang of jullie interesse hebben of iemand uit ziekenhuis/umc uitstroomt of datje (ook) wil weten of iemand uit een regio

uitstroomt. Naast regio, is het ook de vraag of je (ook) instroom/uitstroom uit het BIG register wil weten en/of instroom/uitstroom

uit de baan.

De doorlooptijd start zodra wij kunnen beschikken over het BlG-bestand begin januari en is naar verwachting gereed eind

februari/begin maart, mits het lukt om capaciteit bij onderzoekers vast te leggen voor de uitvoering. Het is echter logischer dat wij

met dit maatwerk niet voor de reguliere BIG-publicatie van maart kunnen gaan zitten, dat kan ik nog nagaan of dat mag. Ook kan ik

desgewenst nagaan of wij daadwerkelijk capaciteit kunnen plannen in jan en feb voor de uitvoering.

Er zal natuurlijk nog nadere afstemming nodig zijn over wensen mbt leeftijd, regio, precieze mobiliteit die je wilt meten en welke

gewenste periode, maar wellicht geeft dit al een beeld. Afhankelijk van de uiteindelijke wens zou dit uitkomen op kosten van circa

€ 10.000 schat ik. Een verzoek voor aanvullend statistisch onderzoek aan het CBS toetsen wij altijd of wij dit mogen en kunnen

uitvoeren aan de hand van een ingediend verzoek waarin de informatiebehoefte is beschreven en de keuze is gemotiveerd waarom

het CBS wordt gevraagd. Dit is uiteraard alleen relevant als je een verzoek zou willen doen.

lk had in ons gesprek al aangegeven dat wij voor het AZW programma in afwachting zijn van een traject tussen VWS-MEVA en

PFZW om PFZW-gegevens over functies en beroepen in samenhang met onze AZW-cijfers te bekijken. Mijn contactpersoon bij VWS

hiervoor is (cc). Het is misschien zinvol om even met haar af te stemmen omdat zij weet over welke data

PFZW beschikt. Ik begreep dat zij naar PFZW-data heeft gekeken voor vragen over hetzelfde onderwerp. Het CBS beschikt (nog)

niet over deze data.

Het is een heel verhaal geworden, maar ik hoop dat dit een beter beeld geeft van de (on)mogelijkheden. Mochten er vragen of

opmerkingen zijn verneem ik het graag.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Projectleider
CBS | Henri Faasdreef 312 | Postbus 24500 | 2490 HA Den Haag

Y [ icc FES
Volg statistiekcbs op twitter | facebook | instagram

Werkdagen: maandag t/m donderdag, vrijdagochtend

2[5
—
—}
Voor wat er feitelijk gebeurt

Verzonden: vrijdag 3 december 2021 14:27

Aan:IEEBEEEDM© cbs n>
Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Dag IEREDN
Heel fijn, vandaag lukte me niet, maar maandag half 11 is primal
Bij ons is er veel belangstelling om dit verder uit te zoeken. Als jullie dat op redelijk korte termijn zouden kunnen doen

dan zou dat erg welkom zijn.
Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Economisch Medisch Bureau

T: (Es nza.nl

Verzonden: vrijdag 3 december 2021 08:29

Aan: 5.1.2e nza.nl>

Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen



ows NElk heb even eea nagevraagd, zouden wij evt. maandag even kunnen bellen, om half 11 of om 15u? Of vandaag tussen 11 en 12u?

Dat is iets makkelijker dan per e-mail.

Met vriendelijke groet,

Projectleider

CBS | Henri Faasdreef 312 | Postbus 24500 | 2490 HA Den Haag

wvIE| IEE ct.
Volg statistiekchs op twitter | facebook | instagram

Werkdagen: maandag t/m donderdag, vrijdagochtend

—
ed
Voor wat er feitelijk gebeurt

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 22:26

Aan:ENED.JEEMe bs.ni>
Onderwerp: RE: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Beste [ERERN.
Dank voor je heldere en uitgebreide uitleg!

1560045

Zou je een indicatie kunnen geven van de termijn waarop aanvullend onderzoek evt gedaan zou kunnen worden en welke

kosten hier mee gemoeid zouden zijn? (Orde van grootte)?
Alvast bedankt!Bx

Verzonden vanuit Workspace ONE Boxer

Op 30 november 2021 om 20:38:25 CET schreefIEEE<EEES cbs nl>::
Beste EEL
Van mijn collega kreeg ik jouw vraag. Het CBS beschikt niet over actuele cijfers over in- en uitstroom van IC

verpleegkundigen. De laatste cijfers hierover beschikbaar over 2019: BIG-instroom. uitstroom en doorstroom 2009-

2019 (cbs.nl) Om de cijfers over IC verpleegkundigen te actualiseren zou apart onderzoek moeten plaatsvinden en

dat is een omvangrijke klus door de benodigde bewerking en koppelen e.d. van bestanden op basis van meest

actuele BIG-register. Ook zijn er kosten aan verbonden als dit zou worden gevraagd.
Op AZW StatLine hebben we de gevraagde cijfers niet naar beroep wel naar branche (dus ook de instroom in en

uitstroom van werknemers in de branche UMC’s en de branche Ziekenhuizen en overige medisch specialistische
centra, maar daar gaan onze mobiliteitscijfers over alle werknemers (in loondienst). Deze cijfers zijn beschikbaar
t/m het tweede kwartaal 2021.

Met

CES
groet,

Projectleider
CBS| Henn Faasdreef 312 | Postbus 24500 | 2490 HA Den Haag
M | cbs.nl

Volg statistiekcbs op twitter | facebook | instagram
Werkdagen: maandag t/m donderdag, vrijdagochtend

Voor wat er feitelijk gebeurt

Van: nza.nl>

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 09:55



Aan: EE EEE cbs.ul>
1560045

Onderwerp: in- en uitstroom IC verpleegkundigen

Goedemorgen EXE,
Er zijn geluiden dat de uitstroom van IC-verpleegkundigen op dit moment erg hoog is — met name in de

academische ziekenhuizen.

Dat zou de opschaling van de IC-capaciteit bemoeilijken. Weet jij of hier bij jullie gegevens over zijn voor

20217?

Ik heb wel verschillende rapportages gevonden, maar kon er niet helemaal wijs uit worden.

Weet jij hier meer van? Of zou je mij kunnen verwijzen naar iemand die hier goed in zit?

We hebben dit nodig voor de monitoring van de toegankelijkheid van de zorg. We rapporteren nu weer

wekelijks over de gevolgen van de Coronacrisis op de reguliere zorg.

De beschikbaarheid en opschaalbaarheid van IC is een van de grote actuele zorgen op dit moment.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Economisch Medisch Bureau

06 — EXECS

Nederlandse Zorgautoriteit

info@nza.nl | www.nza.nl

LinkedIn | Twitter

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

onjuist aan u 1s toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen. E-mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan

rechtsgevolgen zijn verbonden. De NZ7a aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist
aan u is toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-

mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden.
De NZa aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met r1sico’s verbonden aan

het elektronisch verzenden van berichten.

Dit bericht kan informatie bevatten die met voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist
aan u is toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-

mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden.
De NZa aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met r1sico’s verbonden aan

het elektronisch verzenden van berichten.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist
aan u 1s toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-

mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden.
De NZa aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico’s verbonden aan

het elektronisch verzenden van berichten.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist
aan u 1s toegezonden, wordt u vriendeljk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-

mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden.
De NZa aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico’s verbonden aan

het elektronisch verzenden van berichten.



1560046
To: 5.1.2e ER  @minvws.nl]
From: 5.1.2

Sent: Wed 7/6/2022 10:16:30 AM

Subject: FW: in en uitstroom gespecialiseerd verpleegkundigen

Received: Wed 7/6/2022 10.46.00 AM

2022-07-05 A-FTE2018-2021 VWS xlsx

Een tijd geleden hadden we bij het CapaciteitsOrgaan data gevraagd over in/uitstoom ic-verpleegkundigen.
Dit ihk van een set kamervragen. De kamervragen zijn inmiddels al de deur uit, maar ik kreeg gisteren de bijgevoegde data van het

CapOrg.

Wellicht voor jou interessant? NB ik weet niet in hoeverre ze openbaar zijn dus als je ze ergens voor zou willen gebruiken zouden

we dat eerst moeten checken.

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

voleJHE @Capaciteitsorgaan.nl>
Verzonden: dinsdag 5 juli 2022 13:46

Aan: EER) JERE@ minvws.nl>

CC: @Capaciteitsorgaan.nl>

Onderwerp: RE: in en uitstroom gespecialiseerd verpleegkundigen

DaoERE

In de bijlage de aantallen FTE gediplomeerden per FZO-beroepsgroep van 2018-2021.

Paar aanvullende opmerkingen:
« Er hebben een aantal verschuivingen plaatsgevonden waarbij zorginstellingen naar een andere FZO-

regio zijn gegaan. Niet veel maar toch.

« Wij vragen alle opleidende zorginstellingen uit, dwz die door het CZO erkend zijn. Er werken natuurlijk
00K bv anesthesiemedewerkers en operatieassistenten bij ZBC’s maar die vragen we dus niet tenzij ze erkend zijn
en zelf opleiden. De cijfers zeggen dus iets over de aantallen fte’s in de opleidende zorginstellingen. Work in

progress: we hopen dat ZBC’s vanaf volgend jaar wel mee gaan doen.

+ Ulitstroom kan door pensioen en door uitstroom uit het beroep.

Tot zover voor nu. Hopelijk kan je ermee uit de voeten.

Mede namens

Met

EE
groet,

Programmasecretaris Capaciteitsorgaan
On 4 Jul 2022, 14:30 +0200,Pe ooEE @minvws nl>, wrote:

voERE
Dank!

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

5.1.20 [Eye paciteitsorgaan.nl>Van:

Verzonden: dinsdag 28 juni 2022 16:09

Aan 5.1.2 ) EEEEZM@minvws.ni>
cc: [EAE CRE © Capaciteitsorgaan.ni>; [CAEN SEXED © ninvws.n1>
Onderwerp: RE: in en uitstroom gespecialiseerd verpleegkundigen

vi IEE,

We hebben voor de jaren vanaf 2018 t/m 2021 jaarlijks per FZO-AVP beroep de aantallen Fte’s per ziekenhuis.



Dan hebje de instroom en uitstroom uit het beroep alsje het landelijk pakt en alsje per ziekenhuis kjk 1260
046

de uitstroom uit het ziekenhuis. We kunnen echter niet de gegevens van individuele ziekenhuizen delen maar

wel op FZO-regio niveau.

De gegevens over 1-1-2022 worden eind dit jaar openbaar.
Met vriendelijke groet,

5.1.2¢e

On 24 May 2022, 16:35 +0200, ) <BEEE @minvws nl>, wrote:

Hoi BERRA:

Dat gaat snel bij jullie....

Hier gaat het goed maar de drukte herken ik, ook al hou ik me nu een stuk minder bezig met ramingen ;-)
En terechte vraag, in en uitstroom is inderdaad een breed begrip. Het gaat zowel om instroom in en uitstroom uit het beroep,

als om uitstroom uit de ziekenhuizen.

En als dat er niet is, iets wat er op lijkt (bv de sector in of uit). Dus niet de in/uitstroom uit de opleidingen.

Ik hoor graag ofjullie iets dergelijks hebben!

Alvast bedankt,
5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06

Van: <EAFLN@ Capaciteitsorgaan.nl>

Verzonden: dinsdag 24 mei 2022 16:20

:
A. ak ) < minvws.nl>

cc: 5.1. A. @ Capaciteitsorgaan.nl>; ) EEE 2 minvws.nl>
Onderwerp: Re: in en uitstroom gespecialiseerd verpleegkundigen

geste IEEE,

Inderdaad al weer even geleden. De nieuwe IEEESs al weer weg, dus we hebben nu een interim directeur.

Excuus trouwens voor de late reactie, we zijn erg druk met de ramingen momenteel. Maar verder gaat het

goed. Bij jou ook daar in het Haagsche (al zal je vooral veel thuis werken vermoed ik)?

EES en ik doen inderdaad de raming voor de FZO (en AVP). Wat bedoel je precies met instroom en

uitstroom? Bedoel je in/uit de opleiding, in/uit het beroep/functie, infuit de zorginstelling, in/uit de sector? Er

zijn nogal wat varianten en we hebben niet overal cijfermateriaal over.

pe
vriendelijke groet,

On 16 May 2022, 13:43 +0200,ep —- minvws.nl>, wrote:

Beste

Lang niet gesproken, gaat alles goed daar bij jullie? Letterlijk een meuweEER: directeur zag ik.

Houd jij je nog steeds bezig met de FZO-beroepen binnen het Capaciteitsorgaan? Wij kregen namelijk een aantal

vragen over de in- en uitstroom van gespecialiseerd verpleegkundigen (in/uit het beroep). Nu zag ik in jullie meest
recente Capaciteitsplan wel ramingen voor de in- en uitstroom de komende jaren, maar ik kon niks vinden over de

afgelopen jaren. Ik zag wel dat er een KBA-rapport (uit 2018) moet zijn over het externe rendement van de FZO-

opleidingen maar ook dat rapport kan ik niet vinden.

Weet jij of er cijfers zijn over de instroom en de uitstroom van gespecialiseerd verpleegkundigen in de afgelopen

jaren en waar ik die kan vinden? En of dat KBA rapport openbaar is en nog ergens te vinden is?

Ik hoor het graag,

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

osIEKECEN



To: S5.1.2e EAE @minvws.nl]
1560047

From: 5.1.2e

Sent: Fri 10/22/2021 8:52:18 AM

Subject: RE: data vraag

Received: Fri 10/22/2021 8:52:37 AM

Opmerkingen hieronder in het rood

Gr,

Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 11:48

Aan: @ minvws.nl>

cc: @minvws.nl>;IEEE) EXE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: data vraag

Hos IERIE
Prima om dit morgen door te nemen en te kijken wat de opties/mogelijkheden zijn! Spreek je morgen

Met vriendelijke groet,

Adviseur Datacenter en Data-analist | PFZW datadiensten | PGGM |EEN| RRL 5.1.2 | | Postbus 117, 3700 AC Zeist | Noordweg Noord

150, 3704 JG Zeist | www.pggm.nl

nderdag 21 oktober 2021 11:40

Onderwerp: data vraag

External email

Use caution with links and attachments.

Hoi EEE

Je hebt eerder al een aangegeven dat er in november nieuwe data naar functie zijn. Goed om het er even over te hebben welke

data dan precies.
Dataverzoek:

* Standen (kernfuncties)
* In- en uitstroom (verpleegkundigen één groep en verzorgenden één groep)
e Perkwartaal, vanaf 2017 Q1 t/m 2021 Q2

* Per branche

Doel:

1. Voorleggen aan TC, meer gevoel bij PFZW-data

2. Data nodig om gesprekken verlenging partnership 2022 te verlengen

Dataverzoek:

Behalve zicht op de functiesamenstelling naar branche, is er hier ook behoefte aan data over gespecialiseerd verpleegkundigen

(gesplitst naar ic, seh en de rest):
+ Aantallen en fte

+ Leeftijd en geslacht
* Uitstroom

+ Landelijk en regionaal

Regionaal alleen bij voldoende dekking per regio

Doel:

Inzicht in cijfers voor het capaciteitsorgaan / VWS

Morgen ook even over hebben?



1560047
Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

AEE



To: 5.1.2e I 5.1.2e @pggm.nl]
1560048

From: 5.1.2e )

Sent: Fri 11/26/2021 1:01:07 PM

Subject: vraagje

Received: Fri 11/26/2021 1:01:00 PM

Hoi FARE

Je had aangegeven dat er in november nieuwe uitdraaien naar functie beschikbaar zouden komen. lk ben benieuwd hoe het daar

mee staat?

En ook hoe het staat met de data over de ic-verpleegkundigen?

lk hoor het graag,

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

osEXER



#securemail# IC-verpleegkundigen

< @pggm.nl>
Allen beantwoorden|
di 30-11-2021, 11:29

5.1.2e ) JEM eminws.nl>
Encrypt: This message is encrypted. Recipients can't remove encryption.

30112021_rapport_Analyse_IC-verpleegkundigen_en_anesthesisten_v1.2.docx
152 kB

Hoi

In de bijlage het rapport. Ik heb wat tekstblokken weggehaald, maar in de tabellen zou

je alle informatie moeten kunnen vinden.

In de inleiding staat al wat geschreven over de verschillen tussen standen en mobiliteit.

Hieronder nog wat extra informatie over de verschillen:

Zoals eerder aangegeven staan de standen en mobiliteit in onze data ‘los’ van elkaar.

Standen baseren we op de laatste dag van het kwartaal, mobiliteit is gebaseerd op aan-

en afmeldingen van dienstverbanden in een kwartaal. Je zou inderdaad kunnen denken

dat als een stand groeit met 100 werknemers, het verschil tussen de in- en uitstroom

ook 100 zou moeten zijn. Er zijn echter allerlei redenen die invioed hebben op zowel

standen als mobiliteit waardoor deze data (zoals je ze nu hebt ontvangen) niet met

elkaar te vergelijken zijn.

Hieronder een overzicht met de invloeden die tot verschillen leiden:

Invioed standen Invioed mobiliteit

Peilmoment voor de standen is de laatste

dag van het kwartaal. Dit heeft overlap
met uitstroom. De meeste mensen

stromen namelijk in op de 1° dag van de

maand en stromen op de laatste dag van

de maand uit. Als iemand op de laatste

dag van een kwartaal uitstroomt, dan telt

de persoon zowel mee in de standen als

bij de uitstroom.

Bijvoorbeeld: op 31 maart zijn 500

medewerkers in dienst. Tegelijkertijd loopt van

15 medewerkers die dag het contract af. De

stand is: 500. De uitstroom is 15. Op 1 april is de

stand: 484.

Mobiliteit is gebaseerd op aan- en

afmeldingen binnen een kwartaal. Een

persoon die in één kwartaal wordt

aangemeld en tevens binnen dat kwartaal

weer wordt afgemeld, zie je wel in de

mobiliteitscijfers.

Bijvoorbeeld: er zijn voor en op 31 maart 500

medewerkers in dienst waaronder deze in-en-

uit-stromer:

- Stroomt deze persoon uit op 31 maart: de

stand is dan 500 medewerkers.

- Stroomt deze persoon uit op een eerdere dag:

de stand op 31 maart is 499 medewerkers.

1560049



De standen zullen lager zijn als je

personeel dat op de laatste dag van het

kwartaal uitstroom niet meetelt. Wij

volgen hierbij de definitie, zoals

bijvoorbeeld ook door VWS gebruikt.
Functiewijzigingen hebben — in deze

rapportage
- invloed op standen per

functie. Als een algemeen

verpleegkundige de overstap maakt naar

IC-verpleegkundige, dan zien we dit terug
in de standen. Er is echter geen sprake
van mobiliteit (af- of aanmelding).

Er is veel mobiliteit binnen de branche

waar werknemers van ziekenhuis A naar

ziekenhuis B gaan. Dit zien we in de

mobiliteitscijfers terug, maar in de

standen niet. De werkgelegenheid in de

branche ziekenhuizen neemt immers niet

af of toe.

Administratieve wijzigingen werken door

in de standen. In de mobiliteit sluiten we

dit zoveel mogelijk uit (

Bijvoorbeeld op instellingsniveau:

personeelsstromen bij een fusie.

Vooral de afmeldingen van IC-verpleegkundigen en anesthesiemedewerkers op de

laatste dag van het kwartaal hebben inviced op de verschillen. We hebben een

vergelijking gemaakt tussen de ziekenhuizen totaal en deze twee beroepsgroepen. Het

valt direct op dat er relatief meer IC-verpleegkundigen en anesthesiemedewerkers op de

laatste dag van het kwartaal uitstromen t.o.v. ziekenhuizen totaal. Hier heb je dus extra

last van als je standen en mobiliteit met elkaar wilt vergelijken.

Gr,

1560049



1560050

Van:

Aan:

Onderwerp: #securemail# IC-verpleegkundigen

Datum: dinsdag 30 november 2021 11:29:31

Bijlagen: message v4.rpmsq

EEEEZE© poom.nl) heeft u een beveiligd bericht

gestuurd.

Meer informatie over berichten die zijn beveiligd met Office 365-

berichtversleuteling.

Pri
;

E-mailversleuteling wordt mogelijk gemaakt met Office 365. Meer informatie
Microsoft Corporation, One Microsoft Way, Redmond, WA 98052



1560051
To: 5.1.2e minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 5/30/2022 12:31:44 PM

Subject: FW: vraag 59

Received: Mon 5/30/2022 12:31:00 PM

Zie hieronder voor de ic vpk.
OK assistenten: 5.156, bron Capaciteitsplan 2020-2023, Deelrapport 8, FZ0-beroepen & Ambulanceverpleegkundigen

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06-

van EES
Verzonden: maandag 30 mei 2022 14:26

Aan:[NEEDIEEEDIN© minvws.nl>
Onderwerp: vraag 59

Ha, fte’s laten een soortgelijk beeld zien. Eens met het volgende?

De vraag:

Hoeveel IC-verpleegkundigen zijn er momenteel? Hoe heeft dit zich de afgelopen vijf jaar ontwikkeld

Antwoord:

8.2.1

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

06 -R Iel



To: 5.1.26 EEE © invws.ni};IEEE)EXESE @minvws.ni]
1560053

From: 5.1.2e )

Sent: Mon 5/30/2022 12:57:12 PM

Subject: ic vpk

Received: Mon 5/30/2022 12:57:00 PM

Ha

We hebben nu 4 cijfers voor ic-verpleegkundigen:
- Rapport capaciteitsorgaan 2020, werkzame ic-verpleegkundigen in 2020: 4.823

-Persbericht capaciteitsorgaan, werkzame ic verpleegkundigen in 2020 4.977 (en in hetzelfde persbericht staat dat dit in 2020

4824 was; er zit kennelijk iets raars in de aantallen zoals die in de rapporten staat)

-Rapport Caporg, 2016: 5.220

-Rapport caporg, Landelijke rapportage Ziekenhuisopleidingen 2014: peildatum 31-12-2013, 5.738

Voorstel:

ledereen eens?

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie MEVA, afdeling Arbeidsmarkt

ocIEEE



-”
1560054

Cc:

From:

Sent: Tue 1/31/2023 3:48:50 PM

Subject: RE: Kabinetsreactie FZO

Received: Tue 1/31/2023 3:48:52 PM

Ha TEEN,

Dank, is wel akkoord zo. Als ik nog vragen heb laat ik het weten.

Groet,

van:[IEE BED) EES @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 31 januari 2023 13:38

In de bijlage het FZO-deel van de kabinetsreactie. In eerste instantie wat tekst. Daarnaast hebben (5.1.2 | ik) we wat vragen

geformuleerd. Die staan nu nog los. Is dat wat jou betreft akkoord of zie je dat liever gegeven in de tekst?

Groeten,

Beleidsmedewerker

=

= IBEH@minvws.nl

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién



FZO-beroepen

Het Capaciteitsorgaan adviseert in 2022 een instroom van 4.954 FZO-verpleegkundigen. Dit is een

stijging van 18% vergeleken met de raming voor 2020 en daarmee zet de stijging van de afgelopen

jaren door. De achtergebleven instroom, taakverschuivingen en uitval van personeel en de

toegenomen zorgvraag door bevolkingsgroei, vergrijzing en medische mogelijkheden, zorgen voor

een hoger advies in 2022. Volgens zorginstellingen is de toekomstige zorgvraag voor een groot aantal

FZO-beroepen wel lager dan de vorige raming. Dit kan duiden op een afvlakking van de zorgvraag.

Elke opleidingsplek wordt kostendekkend gefinancierd via de beschikbaarheidsbijdrage. Dat de

geadviseerde opleidingsaantallen van de meeste FZO opleidingen toch niet gehaald worden heeft

een aantal oorzaken. Voor een groot aantal FZO opleidingen zijn er onvoldoende kandidaten, is er

uitval (13% maakt de opleiding niet af) en zijn er capaciteitsproblemen met betrekking tot het

aanbod van de opleidingsplekken. De hoge vacaturegraad zorgt bijvoorbeeld voor een beperkte

begeleidingscapaciteit.

Eind september 2022 is het programma Toekomstbestendige Arbeidsmarkt Zorg en Welzijn (TAZ)

met de Kamer gedeeld. Binnen het programma is het leren en ontwikkelen één van de thema’s waar

afspraken zijn gemaakt over het opleiden voor tekortsectoren en krapteregio’s. Het gaat daarin ook

expliciet over het nastreven van de instroomadviezen. Aangaande FZO opleidingen, zoals voor IC-

verpleegkundige, heeft de Nederlandse Vereniging voor Ziekenhuizen (NVZ) in de Verklaring

Versterken Arbeidsmarkt Zorg de ambitie uitgesproken om conform raming op te leiden. We blijven

met de sector in gesprek over de opschalingsplannen die daarvoor gemaakt moeten worden.

Om de opleidingstekorten tegen te gaan wordt eraan gewerkt om de ziekenhuisopleidingen

aantrekkelijker te maken, door deze modulair aan te bieden en door op termijn per module te gaan

bekostigen in plaats van per gehele opleiding. Via CZO Flex zijn de afgelopen jaren bijna alle

ziekenhuisopleidingen modulair ingericht. Zorginstellingen kunnen hierdoor flexibel en breed

opleiden op vaardigheden die nodig zijn. Een voorbeeld is de opleidingsmodule Basis Acute Zorg (BAZ)

waarmee verpleegkundigen ten tijde van crisis taken op de IC kunnen uitvoeren . Medewerkers

kunnen sneller wisselen omdat opleidingstrajecten korter worden en personeel via de modules

breed inzetbaar wordt. De verwachting is dat het flexibele aanbod een positief effect zal hebben op

de instroom en uiteindelijk ook op het behoud van professionals tijdens en na de opleiding. VWS

verkent samen met de NZa, NVZ en NFU dit jaar of er een aantal ziekenhuisopleidingen aan de

beschikbaarheidsbijdrage toegevoegd kunnen worden en of al vanaf 1 januari 2024 modulair

bekostiging via de beschikbaarheidsbijdrage mogelijk is.

Vragen:

- Het capaciteitsorgaan schrijft om in het volgende advies CZO Flex te integreren. We hoeven

daar dus niet concreet om te vragen, maar allicht wel aangeven dat we dat willen? Optioneel

toevoegen dat het gaat om wat mensen kunnen, en minder kijken naar complete

beroepsprofielen?

o ‘De volgende FZO AVP raming verschijnt in 2024 of 2025. Verwacht wordt dat (de

opbrengsten van) CZO Flex Level dan geintegreerd kunnen worden in de raming. De

voorbereidingen voor integratie van CZO Flex Level starten direct na verschijning van

dit Capaciteitsplan.’

5.2.1

1560056



1560056

Algemene vraag, geldt vermoedelijk voor alle ramingen:

8.2.1



1560057
To: 5.1.2e [ER @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 1/31/2023 11:32:46 AM

Subject: RE: CO-advies - FZO

Received: Tue 1/31/2023 11:32:50 AM

CO FZO opm docx

Hoi,

Heb beetje aangepast en zie wat suggesties. Verder prima!

Van: EE)FEED @minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 31 januari 2023 10:26

aan:IEEE)BSED@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: CO-advies - FZO

Hai BEER,

Zie bijlage. Er werd door [IEEE cevraagd om ‘politieke keuzes’ en ‘eventuele vragen voor het CO’. Naar mijn idee heb ik

die nog niet echt... jij wel?

Van: 5.1.2e outlook.com>

Verzonden: vrijdag 20 januari 2023 10:30

Onderwerp: Fwd: CO-advies - FZO

From: JEEMeninvws.nl>
Sent: Thursday, January 19, 2023 5:18:52 PM

To:INEREDINNHEXEN © outiook com>; [NEEKECNINN) EXER  minvws.ni>
Subject: RE: CO-advies - FZO

Dank voor je opzet EEE geeft een goede samenvatting van het advies en basis voor onze reactie.

Het advies voor de FZ0 beroepen is niet zo schokkend als voor sommige andere beroepen (bescheiden stijging) . Financiering van

de geraamde aantallen is geen probleem (zoals dinsdag aan gaf zit er hier ook geen plafond op). Het lukt de ziekenhuizen al

langere tijd niet voor de meeste opleidingen om de geraamde en beschikbaar gestelde opleidingsplaatsen voldoend te vullen (NB
viel me op dat dit voor de SEH Verpleegkundige niet geldt,

terwijl daar ook vaak geroepen wordt dat er tekorten zijn. Uit de tabel blijkt dat meer dan 100% van de geraamde

opleidingsplekken wordt gevuld, blijkbaar wordt een deel zonder overheidsgeld (beschikbaarheidsbijdrage) opgeleid)

De hele trend naar modularisering van de ziekenhuisopleidingen en onze ambitie om ook de bekostiging via de

beschikbaarheidsbijdrage flexibel/modulair te maken,

ondersteunt alle 3 genoemde punten (modularisering zorgt voor laagdrempelig en flexibel aanbod opleidingen, medewerkers

kunnen zich makkelijker ontwikkelen en switchen en blijven behouden en modulair onderwijs

(ipv vaststaand curriculum/langere opleiding) heeft denk ik ook positief effect op uitval %.

Groet, EARL

van: JEEEEDN© outiook.com>



Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 16:38
1560057

Aan: 5.1.2e ) <BEAN @minvws.nl>
CC: 5.1.2e ) <BAE @minvws.nl>

Onderwerp: CO-advies - FZO

Hai [EEE (en EXED in cc),

Hier in de bijlage wat punten over FZO vanuit het CO-advies. De vraag was natuurlijk wat breed, dus deze punten ook.

En natuurlijk enigszins rauw op mijn dak, laten we dit maar als mijn startpunt beschouwen.

Het bevat wat algemene bevindingen en een tabel met advies 2020/2022, realisatie 2021 en hoe 2021 zich verhoudt tot

de adviezen.



From: 5.1.2e

Sent: Thur 1/26/2023 8:49:43 AM

Subject: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

Received: Thur 1/26/2023 8:49:00 AM

ThanksBE

lij beterschap. Snel weer fit worden! OO*
*

van:[CEE EEE @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 26 januari 2023 07:47

@minvws.nl>Aan; [EERIE LY) @minvws.nl>;

cc: 5.1.2e @minvws.nl>; ALN) SEREFEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE:A20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

oo]

lk vind het een keurig antwoord! Wat mij betreft kan hij zo door. lk herken heel veel uit de teksten van het dossier van de CD

arbeidsmarkt in de zorg, en dat was allemaal al goed intern afgestemd.

To: 5.1.2e IEEE @minvws.nl]
1560060

)

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: ICKETEIN) ERED ominvws.ni>
Datum: woensdag 25 jan. 2023 5:26 PM

@minvws.nl>,IEEE minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

Daar stel je een hele goede vraag. Navraag bij leert me dat het allicht langs [ERE moet. Dat doe ik hierbij met haar in de mail.

Zij is vrij dus zal het misschien morgen pas lezen.

Ik ga er nu even vanuit dat het inderdaad langs jou moet. Daarom ook even de hoge urgentie, want (8E2 moet het om

9:00 aanleveren. Mijn antwoord is met NES afgestemd. Mocht het proces toch anders zijn, sorry!

Van: < minvws.nl>

Verzonden: woensdag 25 januari 2023 17:11

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

HeEEL

Dank je wel, top antwoord! Ik haal de bolletjes voor de zinnen weg en dan stuur ik het tekstje op naar directie CZ. Ik neem jou
mee in de cc om je meteen even te introduceren.

En ter check: Is bij jullie afstemming met voldoende? Ik denk het wel toch? Ik stem het niet met

IEEEE=f. Voor haar is het niet zo relevant ©

Groet

vanIEEE)EXE0o minvws.ol>
Verzonden: woensdag 25 januari 2023 17:02



1560060
Aan:

CC: @minvws.n|

Onderwerp: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

Haigh ed,

We komen op het onderstaande antwoord. Ik heb ook jouw deel wat ingekort. Het ging ver voorbij je gesuggereerde 15 regels. Ik

heb geen format van je ontvangen waar het in moet, dus daarom zo in de mail. Zie ook de voetnoot met de link naar de Verklaring

van de NVZ (ik weet niet hoe je dit graag ziet...)

Hopelijk kun je hier wat mee.

Noot: Verklaring Versterken Arbeidsmarkt zorg

* Overzicht: Verklaring Versterken Arbeidsmarkt Zorg | ZMT! (zmt-ziekenhuizen.nl)
* Verklaring: https://zmt-ziekenhuizen.nl/nl/media/245/download

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC be en liggen vol met RS patienten

Ha IEEE,

Top dat je al meteen aan de slag bent gegaan! Vanuit arbeidsmarkt breed zou ik de onderstaande zinnen kunnen toevoegen. Is

het een idee om hiermee te beginnen, waarna we specifiek iets zeggen over het opleiden van IC-verpleegkundigen?

Groet RES

1 Tweede Kamer, vergaderjaar 2022-2023, 29 282, nr. 485

@minvws.nl>ver:EIEN



Verzonden: maandag 23 januari 2023 17:35
1560060

Aan: IEREDN) s.nl>;EEE)BEEe minvws.nl>
CC;IEEE < @minvws.nl>

ERLE (@minv

Onderwerp: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

Prima opzetBE

Zie bijgevoegde eerdere spreeklijn op dit thema (let op bovenin wordt alleen Intentieverklaring sector genoemd (ook relevant---> in

gesprek blijven met sector hoe plekken wel gehaald),
scroll ook verder naar beneden voor gehele lijn, waar je elementen uit kunt halen)

Groet,

Van: 5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: maandag 23 januari 2023 15:16

Aan: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

CC: 5.1.2e )< @minvws.nl>; 5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

HellofReg, en [BEN in de cc,

@2FS Thanks voor het doorsturen. Volgens mij loop je net weg, maar tot einde dag zitten we op 5 meter van elkaar. Dus we

bespreken als we tijd hebben.

Voor het antwoord moet ik ook sparren met BEES enBa. Prematuur (en dus niet over te nemen...) zou ik zeggen dat het

antwoord komt te liggen in de trend van:

Als gezegd, ik bespreek dit met 3
enBER

Van: < @ minvws.nl>

Verzonden: maandag 23 januari 2023 13:46

Onderwerp: FW: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

Ha [EXEL



1560060

De onderstaand geel gearceerde vraag mogen we beantwoorden, yeah! Het ligt volgens mij gedeeltelijk bij arbeidsmarkt en

gedeeltelijk bij opleiden. Is het een idee om zo samen even te kijken naar de vraag?

Groet FEES

Verzonden: zondag 22 januari 2023 14:50

Aan:

© minvws.nl>;

Onderwerp: Vragenformulier 20-01-2023 IC bedden liggen vol met RS patienten

Hoi,

© minvws.nl>

Onderstaande Kamervragen hebben we ontvangen over het bericht dat kinder ic bedden vol liggen met RS patiénten.

Zouden jullie input willen leveren voor de beantwoording? Zie de verdeling in onderstaande mail met de daarin de Kamervragen.

@ ik neem aan dat we lijn die gebruikt is voor factsheet mondelinge vraag kunnen gebruiken? klopt het dat factsheet in

bijlage de laatste versie is?

@ BEEZ ik neem jou ook mee vanuit dossier geboortezorg. mocht jij nog input hebben op vragen CZ laat het weten. Ik zal in

ieder geval contact opnemen met nza voor deze vragen.

@ ik wil bij vraag 5 aansluiten bij antwoorden gegeven over de vragen over kinderhartchirurgie (volgens mij vraag 14

en 17). Heb je de laatste versie voor mij?

Lukt het jullie om uiterlijk 26 januari om 9.00 uur te reageren?

Alvast bedankt.

2023200700

ingezonden 20 januari 2023

Buiten reikwijdte van verzoek

6. Wat gaat u doen aan het structureel tekort aan IC-verpleegkundigen, nu de benodigde
opleidingsinstroom voor 2020 — 2023 hij lange na niet gehaald wordt, zoals blijkt uit het

recente adviesrapport van het Capaciteitsorgaan (Capaciteitsplan 2022 — 2025)?

MEVA EXED

Buiten reikwijdte van verzoek



1560060
=INEL REI ICRERYETrA T=]

Verzonden: vrijdag 20 januari 2023 13:29

Onderwerp: Vragenformulier 20-01-2023

Buiten reikwijdte van verzoek

Attentie CZ

2023200700

(ingezonden 20 januari 2023)

Vragen van het lid Agema (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat

de kinder-ic's vol liggen met jonge RS-patiéntjes.

EIN CH REO [CRERYT dol]



rE
1560064

To: EAR @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 1/18/2023 1:01:03 PM

Subject: FW: Alle rapporten van het Capaciteitsorgaan bij elkaar + notitie budgettaire effecten

Received: Wed 1/18/2023 1:01:48 PM

Aanbiedingsbrief-Capaciteitsplan-2024-2027.pdf

Capaciteitsplan-2024-2027-Integraal-overzicht-DEF.pdf
Deelrapport-8-FZO beroepen en Ambulanceverpleegkundigen.pdf

Deelrapport-9-PA en VS.pdf

Budgettaire effecten capaciteitsplan (beschikbaarheidbijdrage)

van: 3 GE) SEER eins o>

Verzonden: maandag 16 januari 2023 11:13

Aan:EEE @outiook.comJE @outlook.com>

Onderwerp: FW: Alle rapporten van het Capaciteitsorgaan bij elkaar + notitie budgettaire effecten

vor:INEBEY
Verzonden: maandag 16 januari 2023 12:09

Aan:EEE @outiook.com'JE @outlook.com>

Onderwerp: FW: Alle rapporten van het Capaciteitsorgaan bij elkaar + notitie budgettaire effecten

var:IESE)EEEc vis.
Verzonden: vrijdag 13 januari 2023 17:52

EXER)
@ minvws.nl>;

Onderwerp: Alle rapporten van het Capaciteitsorgaan bij elkaar + notitie budgettaire effecten

Ha allemaal,

Vandaag zijn de nieuwe rapporten (2024-2027) van het Capaciteitsorgaan gepubliceerd.
We gaan hier de komende tijd mee aan de slag. In deze mail vinden jullie ze allemaal bij elkaar, dat vond ik persoonlijk wel

overzichtelijk
* Ook vinden jullie hier de notitie over de budgettaire effecten die van AEB voor ons gemaakt.

Tot volgende week!

Groet,
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vo EES IES
We hebben een hele rits vragen gekregen over het aantrekken van zorgexpats als deel van de

oplossing tegen de personeelstekorten in de zorg.

Er zijn specifieke vragen bij over gespecialiseerd verpleegkundigen waar ik graag jullie input voor

vraag, namelijk:

2. Hoe groot is het verwachte tekort aan gespecialiseerde verpleegkundigen in Nederland 2023,

2024, 2025, 2030 en 2040, rekening houdend met de uitstroom door vergrijzing en / of pensioen?

3. Wat zijn de exacte uitstroomcijfers van gespecialiseerde verpleegkundigen op landelijk niveau in

2017, 2018, 2019 en 2020 en hoe verhoudt dit zich tot de instroom specifiek in de ziekenhuizen?

Valt buiten reikwijdte van verzoek
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Valt buiten reikwijdte van verzoek

4. Wat zeggen Landelijk Netwerk Acute Zorg (LNAZ) en Beroepsvereniging Verzorgenden

Verpleegkundigen (V&VN) over de verhouding tussen instroom en uitstroom van gespecialiseerd
zorgpersoneel?

5. Klopt de stelling van het Capaciteitsorgaan dat sinds 2012 het totale aantal IC-

verpleegkundigen in Nederland alleen maar is afgenomen?

Qok in 2021 honderden IC-verpleegkundigen te weinig opgeleid - Human - VPRO

Het artikel zegt:
'Sinds 2012 is het totale aantal IC-verpleegkundigen alleen maar afgenomen. Dat komt met name

door demografische ontwikkelingen, mensen die met pensioen gaan. En we zagen dat er tussen

2013 en 2015 een ‘dip’ is geweest in de instroom in de opleiding. Het kost moeite in de jaren
daarna om dat in te lopen en de opleidingscapaciteit op te schalen. Maar elk jaar dat je het advies

niet haalt, telt zich op bij het tekort.’

Artikel: "Of de aanhoudende druk op de IC's in 2021 wel effect heeft gehad op de uitstroom,
moeten de nieuwe cijfers van het Capaciteitsorgaan in juni 2022 uitwijzen.’

Dubbel met doc 1560036

ik spreek jou sowieso vrijdag.

IEEEZNik bel jou nog wele ven als je weer terug bent van vakantie.
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1 Inleiding

Dit document bevat de cijfers van zowel de IC-verpleegkundigen als anesthesiemedewerkers. De data zijn

gebaseerd op de algemene en categorale ziekenhuizen. Als eerste bevat het rapport cijfers over de

werkgelegenheid per jaar en kwartaal. Daarna volgen de cijfers over in- en uitstroom in het algemeen. Ten

slotte bevat het rapport nog specifieke cijfers over uitstroom, namelijk uitstroomredenen- en bestemmingen.

Een belangrijke melding vooraf zijn verschillen tussen de werkgelegenheid (standen) en maobiliteit. Deze

cijffers hoeven niet per se op elkaar aan te sluiten. Hier zijn verschillende redenen voor:

Standen worden op de laatste dag van het kwartaal vastgesteld, mobiliteit niet.

Mobiliteit binnen de branche (een persoon stroom van ziekenhuis A naar ziekenhuis B) telt mee in

de mobiliteit, maar in de standen heeft dit op geen effect.

Functiewijzigingen binnen een organisatie hebben effect op de standen als er wordt ingezoomd op

beroepen, maar niet op de mobiliteit.

Er vinden correcties plaats op de mobiliteitscijfers (zoals af- en aanmeldingen van aansluitende

dienstverbanden of fusies), niet op standen.

Daarnaast zijn de cijfers deels gebaseerd op een schatting. Op dit moment is niet bij iedere

zorgorganisatie (voldoende) bekend welke beroepen de zorgmedewerkers uitoefenen. Bij deze

organisaties is een schatting gemaakt hoeveel IC-verpleegkundigen en anesthesiemedewerkers er

werkzaam zijn en zijn in- en uitgestroomd.
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2.1

Analyse IC-verpleegkundigen en anesthesisten

Werkgelegenheid

De werkgelegenheid in personen en FTE is gebaseerd op de laatste dag van ieder kwartaal.
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2.2 Instroom (algemeen)

- De instroomcijfers zijn gebaseerd op alle aanmeldingen van zorgmedewerkers in een kwartaal. De

instroomcijfers bevatten geen aanmeldingen die direct volgen na een afmelding bij dezelfde

organisatie (aansluitende dienstverbanden). Ook tellen administratieve wijzingen, zoals fusies en

splitsingen niet mee in de instroomcijfers.
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2.3 Uitstroom (algemeen)

- De uitstroomcijfers zijn gebaseerd op alle afmeldingen van zorgmedewerkers in een kwartaal. Net

als bij de instroom, wordt er rekening gehouden met aansluitende dienstverbanden en andere

administreer wijzigingen.
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2.4 Uitstroombestemming (per jaar)

- Onderstaande tabel bevat de verschillende uitstroombestemmingen. Bij uitstroom ‘binnen de

branche’ stroomt de medewerker uit naar een ander ziekenhuis. Bij uitstroom ‘binnen zorg en

welzijn’ stroomt de medewerker uit naar een andere zorgbranche.
- Bij de categorie uitstroom ‘buiten zorg en welzijn’ is het belangrijk te benoemen dat PFZW geen

zicht heeft op uitstroom naar een academisch ziekenhuis of zorgmedewerkers die als ZZP’er (al dan

niet in hetzelfde beroep) verder gaan. Bij een deel van deze uitstroom moet er rekening mee worden

gehouden dat deze medewerkers wel werkzaam blijven in de (ziekenhuizen)zorg.

-  Hiervoor is al aangegeven dat een groot deel uitstroomt ‘binnen de branche’. Dit telt wel mee in de

uitstroomcijfers, maar niet in de werkgelegenheid. Deze medewerkers blijven immers werkzaam in

de branche Ziekenhuizen.
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2.5 Uitstroomreden

- De laatste tabel bevat informatie over de uitstroom op initiatief van de werknemer. Dit percentage is

berekend in verhouding tot andere uitstroomredenen, zoals initiatiefvan de werkgever of het

verstrijken van een tijdelijk contract’.
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Aantal FTE gediplomeerden

Anesthesiemedewerkers 2018

Anesthesiemedewerkers 2019

Anesthesiemedewerkers 2020

Anesthesiemedewerkers 2021

Deskundigen Infectiepreventie 2018

Deskundigen Infectiepreventie 2019

Deskundigen Infectiepreventie 2020

Deskundigen Infectiepreventie 2021

Dialyseverpleegkundigen 2018

Dialyseverpleegkundigen 2019

Dialyseverpleegkundigen 2020

Dialyseverpleegkundigen 2021

Gipsverbandmeesters 2018

Gipsverbandmeesters 2019

Gipsverbandmeesters 2020

Gipsverbandmeesters 2021

IC-kinderverpleegkundigen 2018

IC-kinderverpleegkundigen 2019

IC-kinderverpleegkundigen 2020

IC-kinderverpleegkundigen 2021

IC-neonatologieverpleegkundigen 201

IC-neonatologieverpleegkundigen 201

IC-neonatologieverpleegkundigen 202

IC-neonatologieverpleegkundigen 202

IC-verpleegkundigen 2018

IC-verpleegkundigen 2019

IC-verpleegkundigen 2020

IC-verpleegkundigen 2021

Kinderoncologieverpleegkundigen 20:

Kinderoncologieverpleegkundigen 20:

Kinderoncologieverpleegkundigen 20.

Kinderoncologieverpleegkundigen 20.

Kinderverpleegkundigen 2018

Kinderverpleegkundigen 2019

Kinderverpleegkundigen 2020

Kinderverpleegkundigen 2021

Klinisch Perfusionisten 2018

Klinisch Perfusionisten 2019

Klinisch Perfusionisten 2020

Klinisch Perfusionisten 2021

Obstetrieverpleegkundigen 2018

Obstetrieverpleegkundigen 2019

Obstetrieverpleegkundigen 2020
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Obstetrieverpleegkundigen 2021

Oncologieverpleegkundigen 2018

Oncologieverpleegkundigen 2019

Oncologieverpleegkundigen 2020

Oncologieverpleegkundigen 2021

Operatieassistenten 2018

Operatieassistenten 2019

Operatieassistenten 2020

Operatieassistenten 2021

Radiodiagnostisch laboranten 2018

Radiodiagnostisch laboranten 2019

Radiodiagnostisch laboranten 2020

Radiodiagnostisch laboranten 2021

Radiotherapeutische laboranten 2018

Radiotherapeutische laboranten 2019

Radiotherapeutische laboranten 2020

Radiotherapeutische laboranten 2021

SEH-verpleegkundigen 2018

SEH-verpleegkundigen 2019

SEH-verpleegkundigen 2020

SEH-verpleegkundigen 2021
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TRI TYY ww ENWALSIIL FP WE LIELL aE

Noord t SR(ijnmond) erhoek/Stedendrieho
Nederland Nederland Z Utrecht ek

248 376 300 178 259

239 352 291 185 271

249 367 299 200 274

258 380 297 219 285

35 32 32 20 26

36 36 33 21 27

40 33 40 20 27

36 35 41 23 25
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